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Vážené čtenářky a čtenáři Šestky,

v dnešním úvodníku si dovolím psát o počasí. Dá 
se říci, že v  poslední době je docela rozmarné. 
Po Vánocích bez sněhu, po téměř jarním lednu při-
šel koncem února mráz a přiměl radnici pozdržet 
likvidaci kluziště na Kulaťáku nebo běžecké stopy 
na Vypichu. Tento mráz od  východu mi nicméně 
připomněl sedmdesát let starou historii, kdy se 
v  podobném počasí odehrály události, které nás 
na  dlouhých čtyřicet let hluboce poznamenaly. 
Vítězný únor 1948 byl prohrou demokracie a trou-
fám si říci, že jeho stopy neseme dodnes. Občas 

slýchám, jak bylo všechno po devadesátém roce špatné, jako bychom před-
tím žili v ideální společnosti. Určitě se mnohé nedělalo správně, přišli ke slo-
vu nepoctivci, ale také jsme se zapojili do rodiny evropských zemí, požíváme 
svobody i možnosti, které dnes vnímáme jako samozřejmost. Možná si při 
tom málo uvědomujeme, jak křehká je demokracie a jak málo stačí k tomu, 
abychom nenápadně vklouzli do  období normalizace, vrátili se do  našich 
soukromých bublin a byli opatrní projevit veřejně svůj názor. Proto oceňuji 
všechny, ale zejména mladé lidi, kteří reagují na  některé náznaky návratu 
starých pořádků v novém hávu a dají o tom hlasitě vědět. Jako všichni i  já 
bych byl rád hrdý na naše nejvyšší představitele na hradě i v podhradí, ale 
i u nich se mi jeví jakási rozmarnost a nejistota, jestli náhodou nepřijde po-
vodeň nebo vánice. 
Počasí nám jistě i v Praze 6 přinese ještě mnohá trápení. Budeme se přít o to, 
jestli se tráva měla posekat dříve, nebo jestli za sucha kropit častěji. Nebo jak 
řešit zapeklitou dopravu, kolik ještě postavit školek, jak řešit potřeby narůs-
tajícího počtu seniorů. Otázka zajištění péče o seniory je nakonec i  jedním 
z témat dubnového čísla Šestky.  To jsou důležité věci a jejich řešení, někdy 
složitá, ať jsou i nadále předmětem našich diskusí. Přesto i celková atmosféra 
ve společnosti ovlivňuje pocit spokojenosti nebo frustrace. 
Na začátku dubna slavíme Velikonoce. Jsou znamením naděje, která se opírá 
o  hodnoty uložené hluboko v  nás. Nedejme se zmást proměnlivostí okol-
ních skutečností a snažme se nepodléhat směru větru nebo nepřízni počasí. 
Pokud naše postoje zůstanou pevné, budou i naši potomci žít v dobré bu-
doucnosti.

Krásné prožití jara přeje 

Marián Hošek

ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI NABÍZÍ VOLNÁ PRACOVNÍ MÍSTA
■ referent speciálních staveb ■ referent povolování technické 
infrastruktury ■ referent agendy občanů ■ právník ■ protidrogový 
koordinátor
Více informací najdete na www.praha6.cz – Volná a pracovní místa

Čestný občan Prahy 6, 
spisovatel a scénárista 
Zdeněk Mahler, zemřel 
17. března ve věku 89 let. 
Napsal řadu knih o význam-
ných osobnostech domácí 
i světové kultury, jako jsou 
Dvořák, Smetana, Mozart, 
Masaryk či Havlíček. Jako 
autor či spolupracovník 
je podepsán pod mnoha 
filmovými či televizními 
scénáři, mezi jinými Svatba 
jako řemen, Nebeští jezdci, 
Božská Ema, Den sedmý, 
osmá noc, Amadeus nebo Lidice. O čestném občanství Prahy 6 
v roce 2008, kdy mu bylo uděleno, prohlásil, že jej považuje 
za svoji druhou největší životní poctu: „Tou první bylo, když mi 
František Fajtl po promítání Nebeských jezdců poklepal na rame-
no a řekl: pašák.“ Mahler je držitelem Medaile za zásluhy, za trvalý 
přínos pro českou kulturu obdržel medaili Artis Bohemiae Amicis 
i cenu Unie českých spisovatelů.

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MČ PRAHA 6
se koná ve čtvrtek 19. dubna od 10 hodin v zasedacím sále ZMČ, 

Čs. armády 23, Praha 6, 6. patro. 
Od 15 hodin jsou na programu interpelace. 
Program bude vyvěšen na úřední desce ÚMČ.

V Galerii Skleňák budou od 4. 4. do 15. 4. vystaveny výsledky 
architektonických soutěží vypisovaných MČ Praha 6
Jedná se o návrhy architektonického řešení parkovacího domu na sídlišti 
Dědina včetně řešení souvisejícího parteru a návrhů parkových úprav 
v rámci řešeného území. Druhá soutěž byla vypsána na zpracování archi-
tektonického řešení novostavby čtyřtřídní mateřské školy ve Vokovicích. 
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„NENÍ PRAVDA, ŽE STAROS
TA POVOLIL UBYTOVNU,“ ŘEKL 
NA SETKÁNÍ S OBČANY PETŘIN 
STAROSTA ONDŘEJ KOLÁŘ (TOP 
09). A VYSVĚTLIL, JAK PROBÍHALA 
A PROBÍHAJÍ JEDNÁNÍ S VLASTNÍ
KEM OBJEKTU OD NA PETŘINÁCH 
– SPOLEČNOSTÍ CPI REALITY.

Radnice se o  záměru přestavět nejvyšší patra 
objektu na ubytovnu dozvěděla od občanů 22. 
února. Co se skutečně děje, zjišťovala přímo 
od vlastníka. Ten informoval, že prostor prona-
jal společnosti Top Hostel, která provádí takové 
úpravy, aby zde mohlo vzniknout krátkodobé 
ubytování pro turisty-batůžkáře. Práce prý ne-
vyžaduji ani stavební povolení, ani ohlášení. 
To nechalo vedení městské části prověřit 
a na místo poslalo v polovině března kontrolu 
z  živnostenského odboru a  stavebního úřadu, 
která zjistila opak – prováděné práce povolení 
vyžadovaly. Hned následující den byla firmě 
doručena výzva k zastavení stavby a o několik 
dnů později zkontrolováno, zda opravdu došlo 
k zastavení prací, což se stalo. 

Budoucí využití se hledá
Starosta také připomněl, že objekt je v soukro-
mém vlastnictví, a radnice tedy nemůže dikto-
vat a určovat, jak by měl být využíván a co by 
se s ním mělo stát. Určitou regulaci sem zavádí 
územní plán, který vede zónu jako smíšenou, 

což znamená, že zde může být vše – od bydlení, 
přes administrativu až po služby, ovšem žádná 
z  těchto funkcí nesmí přesáhnout 60 procent. 
Zároveň vyzval občany, aby na  připravenou 
tabuli napsali, co by v  objektu sami přivítali. 
Nápadů byla spousta, zpravidla šlo o  služby 
– od  místa pro setkávání seniorů a  dětského 
koutku, přes posilovnu, pedikúru, opravnu ho-
dinek až po obchody jako galanterie nebo že-
lezářství.
Studii na budoucí využití si nechává zpracovat 
i majitel objektu, CPI Reality. „Do doby zaháje-
ní komplexní rekonstrukce je objekt využíván 
několika nájemci. Novým dočasným nájemcem 
prostor ve čtvrtém nadzemním podlaží je spo-
lečnost Top Hostel s.r.o. Nájemní smlouva je 
uzavřena na dobu určitou a její platnost je pod-
míněna bezproblémovým fungováním v objek-
tu i jeho okolí,“ říká zástupce společnosti 
Karel Taschner. Podle něj Top Hostel provozuje 
na  území Prahy už několik ubytoven, hostelů 
a  3*hotelů, které zatím nikde jinde nevyvola-
ly žádné negativní reakce místních obyvatel. 
„Díky dobré lokalitě budovy Na  Petřinách ur-
čitě nepůjde o hostel s nejnižší cenovou relací 
a  bude zacílen na  domácí i  zahraniční turisty-
-batůžkáře vyhledávající ekonomickou dovole-
nou v Praze,“ dodává Karel Taschner.

Petice proti 
V  úterý 27. března byla předána starostovi 
 Ondřeji Kolářovi petice s více než 1500 podpi-
sy lidí hlavně z  Petřin a  okolí. V  textu stojí, že 

Dvacet šest zastupitelů zvedlo ruku pro 
prodej pozemku na Vítězném náměstí stej-
nojmenné společnosti, která zde postaví by-
tový dům. Po uhrazení dlužné částky ve 39,4 
milionu korun už nic nebránilo dokončení 
této léta se táhnoucí kauzy. Městská část Pra-
ha 6 za pozemek získá 120,3 miliony korun. 
Po  dostavbě objektu si odkoupí  komerční 
prostory v přízemí objektu, které bude pro-
najímat,  do radničního rozpočtu tak přibude 
každý rok devět milionů korun. Cena těchto 
prostorů bude určena znaleckým posudkem, 
ovšem nesmí přesáhnout částku, kterou Pra-
ha 6 za pozemek utrží.

Hostel v obchodním centru na Petřinách obyvatelé zásadně nesouhlasí se záměrem 
zřízení hostelu – ubytovny a  žádají radnici, 
aby v  působnosti výkonu svěřené moci, ať už 
státní správy, nebo samosprávy, s  vybudová-
ním  tohoto zařízení nesouhlasili, nebo alespoň 
důsledně dbali na  splnění všech podmínek 
podmiňujících vydání případného povolení 
a  sledovali jejich dodržování. „V  petici klade-
me konkrétní otázky, na  které zatím nebylo 
 odpovězeno, a  také přinášíme argumenty, 
proč by podle nás tady ubytovna vůbec nemě-
la být. Zároveň si myslíme, že pan starosta má 
díky  petici mnohem silnější vyjednávací pozici 
pro jednání s  vlastníkem objektu,“ říká Marie 
 Kubíková, jedna z  autorek petice a  zastupi- 
telka ODS.

Máte nápad, co by mohlo být v objektu Vče-
la na Petřinách? Své podněty pište na e-mail 
odpetriny@praha6.cz.

Prodej pozemku 
na Kulaťáku 
schválen
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NA PROSINCOVÉM JEDNÁNÍ ZA
STUPITELÉ SCHVÁLILI, ŽE CHTĚJÍ 
BÝT INFORMOVÁNÍ A POSOUDIT 
PODMÍNKY NA VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ 
PROJEKTU DRAČKY. NÁVRH POD
MÍNEK JIM BYL SPOLEČNOSTÍ 
SNEO PŘEDLOŽEN NA DALŠÍM 
 ZASTUPITELSTVU.
Tendr, který má najít nového vlastníka projek-
tu, je připravený jako dvoukolový. První kolo by 
mělo rozhodnut o  třech nejlepších nabídkách, 
které postoupí do  druhé fáze výběrového říze-
ní. Kritéria pro výběr firem byla v  prvním kole 
stanovena tak, že ze 70 % rozhoduje cena, dále 
se bude zohledňovat rychlost výstavby, míra 
odchylky od  schválené studie a  třetí parametr 
je označován jako benefit pro městskou část 
a  bude pouze na  účastníkovi řízení, co Praze 6 
nabídne navíc – zda třeba pozemek pro stavbu 
mateřské školy, investici do veřejného prostoru, 
nebo několik bytů určených pro sociální bydlení. 
Očekává se, že by se do soutěže mělo přihlásit 
zhruba patnáct firem, ty po složení částky deset 
milionů korun, což je takzvaná jistina za mlčen-
livost, dostanou přistup ke  všem potřebným 
a  dostupným materiálům. Kdo se bude chtít 
zúčastnit výběrového řízení, musí doplnit jistinu 
na 25 milionů korun, což je deset procent mini-
mální ceny projektu. Jeho hodnota je tedy 250 
milionů korun a více.
Předpokládaná uzávěrka výběrového řízení je 
na počástku května. Pak dojde k vyhodnocení 

prvního kola. Kromě představenstva společ-
nosti SNEO, se k nabídkám vyjádří i dozorčí rada 
a zastupiteli navržená a schválená pracovní 
skupina k Projektu Dračky, kde budou mít své-
ho člena všechny strany zastoupené v zastupi-
telstvu. Tato skupina nabídne třetí poradní hlas.  
Na základě vyhodnocení postoupí tři nejlepší 
nabídky do druhého kola, kde už bude rozho-
dovat pouze cena. Částky nabídnuté v prvním 
kole zde mohou být ještě vylepšeny směrem 
nahoru, a to minimálně o 500 000 korun. Uzá-
věrka druhého kola je plánovaná na polovinu 
května 2018. 
Konečné rozhodnutí o projektu by na návrh 
Rady městké části, která je zároveň valnou hro-
madou, tedy nejvyšším orgánem společnosti 
SNEO, měli udělat zastupitelé na svém červno-
vém jednání.
Jak zdůraznila zástupkyně advokátní kanceláře 
Havel, Holásek & Partners s.r.o., která výběrové 
řízení pro SNEO dělá, při jeho přípravě se ma-
ximálně dbalo na transparentnost, což ocenili 
nejen koaliční, ale i část opozičních zastupitelů. 
I během diskuse však zazníval názor, že by Praha 
6 projekt neměla prodávat, ale ze svých volných 
prostředků a s podporou hlavního města zde 
postavit například sociální byty nebo byty pro 
preferované profese, jako jsou učitelé. Na to od-
pověděl zástupce SNEO, že není v možnostech 
této společnosti konkurovat velkým developer-
ským firmám a stavět rozsáhlé bytové komplexy 
a navíc je projekt z minulosti zatížen částkou 
bezmála 160 mil. Kč, které je třeba získat zpět. 

■  Během diskuze o programu několik opo-
zičních zastupitelů požadovalo přeřadit 
takzvané informativní body jako řádné, 
k  nimž lze vést diskusi. Všechny návrhy 
však byly postupně odmítnuty, a tak na-
příklad informace o změně pravidel pro 
udělování dotací, informace o  postupu 
ve věcech zahrádkářské osady Jenerálka 
nebo Poliklinice pod Marjánkou zůstaly 
jako informativní.

■  Zastupitelé schválili na další čtyřleté ob-
dobí přísedícími Obvodního soudu pro 
Prahu 6 Jaroslavu Baronovou a Bedřišku 
Kopoldovou.

■  Zastupitelé vzali na  vědomí rezignaci 
člena Výboru pro komunikace a  média 
Jakuba Goldmanna (Zelení), na  jeho 
místo zvolili Barboru Truksovou.

■  Zastupitelé souhlasili s tím, aby radnice 
požádala hlavní město o svěření do sprá-
vy budovy Nádraží Bubeneč. Magistrát 
tuto budovou kupuje od  Správy želez-
ničních a  dopravních cest. Praha 6 by 
zde chtěla vybudovat, jak ukázaly vý-
sledky participace, kulturní centrum pro 
komunitní a  sousedský život nebo zaří-
zení pro sport a volný čas.

■  Zastupitelstvo vyzvalo hlavní město 
Praha, aby jednalo s  fotbalovou asocia-
cí o  získání stadionu Evžena Rošického 
do  svého majetku. Fotbalová asociace 
v  květnu loňského roku prezentovala 
záměr prodat Rošického stadion inves-
torovi a  získat od  hlavního města spor-
tovní plochy západně od  Běžecké ulice 
pro realizaci dvou hřišť a sportovní haly. 
O tyto plochy historicky neúspěšně usi-
luje i Praha 6, která by sem chtěla rozšířit 
areál na Ladronce.

■  Celkem 940 tisíc korun půjde z  roz- 
počtu městské části na  realizaci čtyř 
projektů Zdravá Šestka, týkajících se 
prevence rizikového chování. Částkou 
230 000 korun podpoří radnice i projekt 
Fresh  senior.

■  Celkem 750 tisíc korun navíc pro pro-
gram Kultura I  schválili zastupitelé 
na minulém jednání. Na tom posledním 
kladně hlasovali pro jejich individuální 
rozdělení. Finanční pomoc od  městské 
části tak získá projekt Z hvězdiček rostou 
hvězdy, spolek Žlutý karavan, Entran-
ce Gallery, společnost Porte na  výstavu 
Mikulášovy patálie Jean Jacques Sempé 
poprvé v  Praze, spolky Povaleč a  Dej-
vická píšťalka nebo společnost Taktum 
na Doktorfest 2018.

Dračky budou prodány za minimálně 
250 milionů korun

Ze zastupitelstva
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PARTICIPACE

NĚKOLIKAMĚSÍČNÍ PŘÍPRAVA 
STRATEGICKÉHO PLÁNU PRO 
LADRONKU, KTERÝ BY MĚL URČIT 
BUDOUCNOST TOHOTO VOLNOČA
SOVÉHO AREÁLU NA NÁSLEDUJÍ
CÍCH OSM LET, SE BLÍŽÍ KE KONCI. 
OBYVATELŮM BUDE PŘEDSTAVENÝ 
K PŘIPOMÍNKOVÁNÍ V POLOVINĚ 
DUBNA, ZASTUPITELÉ HO DOSTA
NOU NA ČERVNOVÉM JEDNÁNÍ.

Takzvaná průtoková setkání přímo na Ladron-
ce, internetová anketa nebo pracovní setkání, 
kde lidé mohli v  rámci jednotlivých skupin ří-
kat, co se jim v areálu líbí, co by zde chtěli změ-
nit a co zde chybí – tady všude sbírala radnice 
v rámci participace podněty k budoucímu vy-
užití volnočasového areálu.  Jaké jsou výsledky? 

Větší bezpečnost i zavedení pravidel
Chodci, rodiny s dětmi, pejskaři, cyklisté, brus-
laři -  volnočasový areál využívá mnoho lidí, 
což někdy může vést ke konfliktům, kdy si zde 
jednotlivé skupiny navzájem překážejí. Proto 
v  rámci přípravy plánu vznikl návrh vytvořit 
grafický manuál, jakýsi rozvrh parku, který by 
areál dělil na „rychlou“ osu dráhy procházející 
středem území a klidové zóny či stezky po okra-
jích. Harmonogram by také určoval takzvanou 
špičku, kdy se na  Ladronce pohybuje nejvíce 

lidí, a v této době by zde byla například regulo-
vaná rychlost jízdy. V sezoně od dubna do října 
je takto navržen čas od 10 do 12 a od 14 do 19 
hodin. Mimo špičku by zůstaly ponechány větší 
možnosti individuálního využití. 
Zvlášť bruslaři se vyjadřovali pro zvýšení kapa-
city dráhy – zdvojení a zjednosměrnění – v části 
od usedlosti na východ. Spolu s dobudováním 
drah na vracení se by tak bylo možné kroužení 
na polovině okruhu - východ/západ. Samostat-

ným návrhem je vybudování areálu pro rych-
lobruslaře s  okruhem 200 a  400m v  prostoru 
na Vypichu u  Kauflandu, který by dokázal ab-
sorbovat trénující sportovce z rekreační dráhy. 
V zimě by navíc umožňoval vytvoření ledního 
okruhu pro bruslení.  

Odpovídající zázemí 
Mezi věcmi, co zde lidem chybí, se často obje-
vovalo i  dostatečné zázemí – pouze Usedlost 
pro tak velké množství lidí nestačí. Proto plán 
zahrne i  umístění dostatečně dimenzovaného 
objektu ve východní straně parku, kde budou 

ZLEPŠIT VEŘEJNÝ PROSTOR 
NA SÍDLIŠTI ČERVENÝ VRCH, 
PROTÁHNOUT PÁS ZELENĚ, KTERÝ 
ZAČÍNÁ UŽ U ULICE NA DLOUHÉM 
LÁNU, AŽ K EVROPSKÉ A VYTVOŘIT 
ZDE NÁMĚSTÍ, KTERÉ BY SE STALO 
PŘIROZENÝM CENTEM LOKALITY 
– S TAKOVÝM PLÁNEM PŘICHÁZÍ 
RADNICE PRAHY 6 V RÁMCI PRO
JEKTU OSA ČERVENÝ VRCH.

Do přípravy projektu radnice Prahy 6 zapojila 
také ve řejnost, zvlášť lidi z  okolí. „Je pro nás 
 důležité mluvit s  lidmi, kteří ta místa každo-
denně užívají. Zjistit od nich, co se jim zde líbí, 
co by naopak chtěli změnit, případně jaké služ-
by jim v  místě chybí,“ říká místostarosta Mar-
tin Polách (ANO). Proto městská část na konci 
února uspořádala setkání s  občany v  Gymná-

ziu Arabská. Přítomen byl i  zástupce společ-
nosti CPI Reality,  která vlastní zdejší Obchodní 
centrum Šárka. 

Dostatek zeleně je plus
Mezi klady, které se občanům v  této části líbí 
a  co rozhodně nechtějí měnit, patří dostatek 
zeleně, otevřený prostor, nízká zástavba, dobrá 
dostupnost městské hromadné dopravy. Nao-
pak za minusy označovali zastaralost obchod-
ního centra Šárka, malou nabídku obchodů 
a  služeb. Mezi nápady na  zlepšení se objevilo 
i  lepší propojení lokality cestami anebo herní 
prvky v blízkosti základní školy. 
Součástí přeměny této lokality je zbourání stá-
vajícího obchodního centra a  stavba nového, 
mimo osu zeleně, které by stálo na pozemcích, 
jejichž část nyní patří magistrátu a část je svě-
řena Praze 6. „Dovedu si představit, že nová 
stavba bude koncipována jinak, nebo v  jiné 

poloze, pokud se tím vytvoří lepší pobytové 
plochy pro obyvatele,“ říká Martin Polách.

Vysoký dům tady nechtějí
Právě stavba nového obchodního centra však 
mezi místními vzbudila největší obavy. Bojí se, 
že jim zde investor místo nízkého objektu Vče-
ly postaví nový naddimenzovaný objekt, který 
bude narušovat zdejší nízký charakter zástavby 
a mnohým také zkazí výhledy do okolí. „Účast-
níci bohužel správně odhalili, že se zbourání OC 
Šárka s  Billou a  výstavba nové výškové budo-
vy dohodly za  jejich zády. Radnice už předtím 
navrhla pro investora změnu územního plánu 
z  D na  G, tedy na  zhruba dvojnásobný objem 
budovy," komentuje setkání Pavel Weber, spo-
lupředseda Zelených v Praze 6 .
Podle vyjádření investora však není budoucí 
podoba centra, a  tedy ani počet podlaží, zná-
mý. Záleží také na  tom, zda bude moci stavět 
na  magistrátních pozemcích. „Tyto smělé plá-
ny zůstanou z  důvodu komplikovaných vlast-

Plán pro Ladronku v závěrečné fázi

Setkání na Červeném Vrchu

Setkání k Plánu pro Ladronku se  uskuteční 
17. dubna od 18 hodin v usedlosti Ladronka.
Po tomto datu mohou občané připomínko-
vat dokument na adrese  
www.praha6.cz/planproladronku
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DO NEDĚLE 25. BŘEZNA MOHLI 
ZÁJEMCI HLÁSIT SVÉ NÁPADY 
DO PARTICIPAČNÍHO PROJEKTU 
NÁPAD PRO ŠESTKU II. PŘÍLEŽITOST 
VYUŽILO 56 LIDÍ.

Mezi nápady bylo 38 takzvaně malých, jejichž 
finanční náročnost se pohybuje od  50 do  400 
tisíc korun, a  18 velkých – na  jejich realizaci je 
třeba až jeden milion korun. „Radnice na projekt 
vyhradila v rozpočtu částku pět milionů korun, 
pokud by se měly realizovat všechny přihlášené 
projekty, bylo by potřeba celkem 23,8 milionu 
korun,“ vyjmenovává Jindřich Pinc, koordinátor 
projektu.
Nejmladšímu navrhovateli je 12 let, nejstar-
šímu 89. Mezi nápady se často objevuje zve-
lebení nebo stavba nových dětských a  spor-

tovních hřišť, nápady na  vylepšení zelení, 
vznik odpo činkových míst. Přibyly k  nim však 
i  projekt Trampolíny pro šestku, několik psích 
parků a  hřišť, oficializace vyšlapaných cestiček  
a podobně.
„Zapojení všech do přímého rozhodování za co 
utratit kus rozpočtu Prahy 6 podporujeme, pe-
něz bychom vyčlenili více. Před referendem 
o celospolečenských otázkách se naučme spo-
lečně rozhodnout o místním parku, ani to nebu-
de jednoduché, jak ukázal minulý ročník,“ říká 
k  projektu Pavel Weber, spolupředseda Zele-
ných v Praze 6.
Projekt Nápad pro šestku II nyní pokračuje po-
suzováním realizovatelnosti jednotlivých ná-
padů, který potrvá do konce srpna. Pak budou 
zveřejněné nápady, postupující do závěrečného 
hlasování občanů.

PARTICIPACE

nejen toalety a  občerstvení, ale i  zázemí pro 
sportovce. Nejvíce postrádané jsou tady toalety 
s pitnou vodou, a to zejména ve východní části 
areálu, na druhém místě pak v západní smyčce 
areálu. Umístění WC pouze v usedlosti Ladron-
ka přispívá k přetížení centrálního křížení areálu 
v době špičky. Plán vytipoval vhodná místa pro 
umístění stálých toalet, které by měly být vyba-
veny místem pro přebalování dětí a převlékání 
sportovců. Jako doplňkové řešení plán zvažuje 
umístění mobilních toalet. 

Méně velkých akcí
Nejen lidem bydlícím v okolí vadí a ruší je velké 
organizované akce, které se zde konají a překá-
žejí v  provozu, obtěžují hlukem, zatěžují místo 
odpadky a podobně. Proto padl návrh stanovit 
limit na počet masových akcí za rok. Mezi další-
mi požadavky na areál se objevilo i lepší propo-
jení s okolím, hřiště pro děti a mládež a sportov-
ní hřiště, pítka s pitnou vodou nebo pikniková 
místa s možností grilování.
Mezi požadavky zazněl i  nápad, že by měl mít 
areál svého správce, který by zajišťoval průběž-
nou údržbu. 
„Od svého vzniku se stala Ladronka nejoblíbe-
nějším bruslařským areálem v  Praze. Zároveň 
je to ale park pro relaxaci v  přírodě. Je nutné 
všechny funkce rozumně skloubit, areál dopl-
nit o  chybějící zázemí a  stanovit pravidla. Plán 
pro Ladronku má ambice analyzovat problémy, 
navrhnout řešení a  nastavit pravidla,“ dodává 
místostarosta Martin Polách (ANO), zodpověd-
ný za tvorbu tohoto strategického dokumentu.

Nápad pro Šestku II

nických práv k  pozemkům dlouhou dobu jen 
na  papíře, tlak na  zvětšení objemu stavby ale 
bude velký. Chci jen upozornit, že pokud bude 
přistoupeno k uzavření Obchodního centra Šár-
ka, není vyřešeno, kde budou občané po dobu 
stavby nakupovat,“ říká zastupitelka za ODS Ma-
rie Kubíková. Tyto obavy vyjádřili během disku-
se i občané a přikláněli se k variantě, že by pro 
ně bylo lepší opravit původní obchodní cent-
rum a rozšířit zde nabídku služeb. 

Přizvány byly i děti
Tento projekt je zajímavý i  tím, že do  procesu 
participace byly zapojené děti z  okolních zá-
kladních škol – Červený Vrch a  Na  Dlouhém 
Lánu. Ukázalo se, že pro děti je důležité řeše-
ní prostoru nikoli hned před školou, ale rády 
by měly své místo spíš v  její blízkosti, po  ces-
tě domů. Tam by pak ocenily více než herní či 
sportovní prvky volný prostor na jízdu na kole či 
koloběžce nebo míčové hry. Ty starší pak volaly 
i po místě, kde by si mohly koupit občerstvení.

Budoucí podoba a vylepšení sídlišť 
 Dědina a Petřiny byly tématem diskuse 
občanů s místostarostou pro územní 
rozvoj Martinem Poláchem a radním pro 
dopravu a životní prostředí Romanem 
Mejstříkem (oba ANO).  

Zatímco některé problémy řešili obyvatelé 
obou sídlišť, šlo například o stav a opravy chod-
níků nebo údržbu zeleně, na  Dědině se stala 
velkým tématem plánovaná tramvajová trať 
do této lokality a nedostatek parkovacích míst. 
Na Petřinách se řešil kromě ubytovny vznikající 
v  obchodním centru i  nedostatek míst, kde by 
vzniklo zázemí pro občany či místo k setkávání 
seniorů. 
Zástupci radnice se ohledně oprav chodníků 
či jejich úklidu snažili lidem vysvětlil rozdělení 

kompetencí mezi hlavním městem a  městkou 
částí, tedy že Praha 6 nemůže opravovat a  in-
vestovat do  cizího majetku. „Podněty od  oby-
vatel rádi sesbíráme a  předáme hlavnímu 
městu a  Technické správě komunikací, která 
pro magistrát zajišťuje jejich opravy a úklid,“ vy-
světloval na obou setkáních radní pro dopravu 
a životní prostředí Roman Mejstřík.
Při setkání na  Dědině nezůstala opomenutá 
tramvajová trať, která sem má v  budoucnu 
vést.  „Městská část není investorem, ale tento 
projekt podporujeme,“ upozornil Martin Polách 
a dodal, že jde o akci plánovanou už dvacet let. 
Nejen tramvaj, ale také nedostatek parkovacích 
míst trápí zdejší občany. Odhadem jich zde už 
od  samého začátku, co sídliště funguje, chybí 
tisícovka. K  dalšímu úbytku dojde při stavbě 
tramvajové trati, část míst zpět by zde měl vrátit 
plánovaný parkovací dům. Pomoci vyřešit situ-
aci by mohlo nejprve rozšíření modrých parko-
vacích zón a  později jejich rozšíření na  celou 
městskou část. 

Veřejná setkání 
o sídlištích 
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Zápisy do mateřských škol v květnu
VE STŘEDU 2. KVĚTNA PROBĚHNOU 
ZÁPISY DO MATEŘSKÝCH ŠKOL. PO
VINNĚ SE K NIM MUSEJÍ DOSTAVIT 
DĚTI, KTERÉ V OBDOBÍ OD 1. ZÁŘÍ 
2017 DO 31. SRPNA 2018 DOSÁHLY 
NEBO DOSÁHNOU VĚKU PĚT LET. 
PLATÍ TO I PRO DĚTI, PRO KTERÉ 
BUDOU RODIČE ŽÁDAT O INDI
VIDUÁLNÍ VÝUKU NEBO ODKLAD 
ŠKOLNÍ DOCHÁZKY.

Rodiče mohou své děti hlásit do více školek, po-
čet není nijak omezen. Ovšem platí, že do kaž-
dé z mateřských škol musejí přijít v určený den 
osobně a  odevzdat žádost o  přijetí v  papírové 
podobě.  „Rodičům dětí, které dosáhnou tří let 
letos na jaře a v létě, doporučuji podat přihláš-
ky do tří až čtyř školek, není to právě komfortní, 
ale správní řád nám neumožňuje jednodušší ře-

šení,“ říká místostarosta pro školství Jan Lacina 
(STAN) a dodává, že v tuto dobu radnice obvykle 
ví zhruba o osmi stech volných místech v mateř-
ských školách. „Na  konci srpna jich však bývá 
k dispozici zhruba 1050, což velmi přesně odpo-
vídá poptávce rodičů, jejichž děti dosáhnou tří 
let k poslednímu srpnu letošního roku,“ vysvět-
luje. K zápisu musejí přijít i  rodiče s dětmi, pro 
které žádají odklad docházky nebo individuální 
výuku. Žádost je totiž třeba podat osobně, a to 
v den vyhlášených zápisů.

Výsledky budou za týden
Seznam přijatých dětí vyvěsí každá mateřská 
škola na  obvyklém veřejně přístupném mís-
tě a  na  svých webových stránkách 9. května 
od 12.00 hodin.
U dětí přijatých současně do více škol je nutné si 
vybrat jednu a zde odevzdat 10. května v době 
od 13 do 17 hodin zápisový lístek. Současně je 

třeba v této školce podepsat takzvané zpětvzetí, 
kterým rodiče potvrdí, že mají zájem umístit dítě 
právě sem. Je to určitý akt solidarity s ostatními 
rodiči, protože poté dochází k  uvolnění místa 
v ostatních mateřských školách pro další děti.

K zápisu dítěte do mateřské školy je nutno 
přinést:
• Vyplněnou žádost o přijetí
• Vyplněný a lékařem potvrzený evidenční list
• Rodný list dítěte
•  Občanský průkaz zákonného zástupce 

(v případě cizinců cestovní pas a povolení 
k pobytu)

• Případná odborná nebo lékařská doporučení.

Fakultní MŠ se speciální péčí
Počet volných míst: 30
www.skolka.org
MŠ Antonína Čermáka
Počet volných míst: 13
www.zscermaka.cz
MŠ Bělohorská
Počet volných míst: 10
Den otevřených dveří: 10. dubna
www.zstgmruzyne.cz
MŠ Bílá
Den otevřených dveří: 9. dubna
Počet volných míst: 26
www.msbila.cz
MŠ Bubeníčkova
Počet volných míst: 40
Den otevřených dveří: 10. dubna
www.ms-bubenicek.cz
MŠ Červený vrch
Počet volných míst: 10
www.zscvrch.cz
MŠ Čínská
Počet volných míst: 51
www.mscinska.cz
MŠ Čtyřlístek
Počet volných míst: 8
www.zsdlouhylan.cz
MŠ Emy Destinnové
Počet volných míst: 20
www.zsemydestinnove.cz
MŠ Charlese de Gaulla
Počet volných míst: 12
Den otevřených dveří: 11. dubna 
www.degaulla.cz
MŠ Janákova
Počet volných míst: 14
Den otevřených dveří: 5. dubna
www.zscermaka.cz

MŠ Jílkova
Počet volných míst: 40
Den otevřených dveří: 21. dubna 
www.ms-jilkova.cz
MŠ Juárezova
Počet volných míst: 30
Den otevřených dveří: 6. dubna
www.msjuarezova.cz
MŠ Kohoutek
Počet volných míst: 30
Den otevřených dveří: 23. a 24. dubna
www.zshanspaulka.cz
MŠ Libocká
Počet volných míst: 5
Den otevřených dveří: 24. dubna
www.mslibocka.cz
MŠ Meziškolská
Počet volných míst: 25
Den otevřených dveří: 18. dubna
www.meziskolska.cz
MŠ Mládeže
Počet volných míst: 20
Den otevřených dveří: 18. dubna
www.jakomenskeho.cz
MŠ Motýlek
Počet volných míst: 35
Den otevřených dveří: 25. dubna
www.msmotylek.cz
MŠ Na Dlouhém lánu
Počet volných míst: 25
www.naseskolka.cz
MŠ Na Okraji
Počet volných míst: 26
Den otevřených dveří: 9. dubna
www.msnaokraji.cz
MŠ Parléřova
Počet volných míst: 28
Den otevřených dveří: 10. dubna
www.msparlerova.cz
MŠ Petřiny – jih
Počet volných míst: 15, www.petrinyjih.cz

MŠ Pod Novým lesem
Počet volných míst: 17
www.zscvrch.cz
MŠ Sbíhavá
Počet volných míst: 17
Den otevřených dveří: 17. dubna
www.sbihava.cz
MŠ Stochovská
Počet volných míst: 6
Den otevřených dveří: 11. dubna
www.zstgmruzyne.cz
MŠ Šmolíkova
Počet volných míst: 30
Den otevřených dveří: 9. dubna
www.mssmolikova.cz
MŠ Terronská
Počet volných míst: 46
www.terronska.cz
MŠ Tychonova
Počet volných míst: 10
Den otevřených dveří: 17. dubna
www.zs-ns2.cz
MŠ Velvarská
Počet volných míst: 45
Den otevřených dveří: 18. dubna
www.msvelvarska.cz
MŠ Vokovická
Počet volných míst: 12
Den otevřených dveří: 19. dubna
www.msvokovicka.cz
MŠ Volavkova
Počet volných míst: 20
www.volavkova.cz
MŠ Za Oborou
Počet volných míst: 30
Den otevřených dveří: 4. dubna
www.zstgmruzyne.cz
Waldorfská MŠ
Počet volných míst: 34
www.wmsdusikova.cz

Podrobnější všeobecné informace k zá-
pisu do MŠ včetně potřebných formulářů 
(Žádost a Evidenční list) jsou zveřejněny 
na webových stránkách městské části 
Praha 6 – www.praha6.cz/zapis a na por-
tálu www.jakdoskolky.cz.

MATEŘSKÉ ŠKOLY V PRAZE 6
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„…VĚDĚLA JSEM, JAK SE Z TERE
ZÍNA DÁ ODEJÍT. TAK JSME ŠLY, 
SUNDALY JSME SI HVĚZDU A DOŠLY 
DO BOHUŠOVIC NA VLAK,“ VYPRÁ
VĚLA O SVÉM ÚTĚKU Z TEREZÍNA 
PANÍ BOHUMILA HAVRÁNKOVÁ 
ČTYŘEM ŽÁKŮM ZE ZŠ NORBERTOV. 
Její příběh děti zdokumentovaly v rámci projek-
tu Příběhy našich sousedů. Na  slavnostní závě-
rečné prezentaci byl oceněn jako nejlepší. 
Šestnáct žákovských týmů prezentovalo 1. břez-
na v Ballingově sále Národní technické knihovny 
před rodiči, učiteli, pamětníky i zástupci městské 
části výsledky svého půlročního snažení. „V Pra-
ze 6 se tradičně scházejí šikovné žákovské týmy 
pod vedením aktivních učitelů i silné pamětnic-
ké příběhy,“ říká Tereza Slachová, koordinátorka 

projektu pro Prahu 6. Příběhy našich sousedů 
jsou rok od roku lepší i podle místostarosty pro 
školství Jana Laciny (STAN): „Odborníci, kteří ma- 
jí možnost srovnávat výkony našich dětí s dětmi 
z jiných měst, bývají ohromeni," říká.

Zvítězila reportáž i komiks 
Odborná porota nakonec ocenila jako nejlepší 
práci autorského týmu ze ZŠ Norbertov ve slo-
žení Kaan Dominik Ismail, Barbora Kasanová, 
Ondřej Pelda a  Bohdana Součková, který pe-
dagogicky vedla Olga Šátková. Děti o pamětni-
ci Bohumile Havránkové vytvořily rozhlasovou 
reportáž, namalovaly její portrét a  udělaly vi-
deo spot. Naučily se pracovat s technikou, bá-
dat v archivech, zpracovat informace i fotogra-
fie, navštívily Terezín, odkud paní Havránková 
kdysi utekla. 
Druhé místo připadlo dětem ze ZŠ náměstí 
Svobody, které zpracovaly rozhlasovou repor-
táž i  školní časopis o  paní Jarmile Doležalové. 
Ta ukrývala během léta 1944 židovskou holčič-
ku. Nikomu o tom později neřekla. Její vnuk se 
o  statečnosti babičky dozvěděl loni z  televize. 
Dívky ze ZŠ Emy Destinnové, třetí oceněný tým, 
zpracovaly příběh paní Liny Čmolové, kdysi eva-
kuované z válečného Řecka, a vytvořily nádher-
ný komiks. 
„Lidé si mi často stěžují, že naše děti vůbec ne-
znají nedávnou minulost. Že školy učí o pravě-
ku a době bronzové, ale nedostanou se k roku 
1948, 1968 nebo 1989. My jako městská část 
nemůžeme vstupovat do  školních osnov, pro-
tože ty si řídí ministerstvo školství. Podobnými 
projekty, jako jsou Příběhy našich sousedů, však 
můžeme u  školáků významně posilovat obec-
nou znalost našich nedávných dějin,“ konstatuje 
Jan Lacina.

Ve  Ville Pellé  byla v  březnu představena 
nová vize systému preventivního vzdělá-
vání, které probíhá v  rámci česko-německé 
spolupráce. 
Velmi důležitou součástí projektu je Revo lution 
train – Protidrogový vlak, na  který navazuje 
řada dalších programů a projektů zaměřených 
na  smysluplné a  aktivní využití volného času 
mládeže. Některé z  nich již fungují, jiné jsou 
ve fázi konceptů. 
Revolution train má dlouhodobě silnou podpo-
ru žáků a pedagogů, kteří se jej zúčastnili, a to 
jak v České republice, tak v Německu. „Na zákla-
dě zastávky vlaku v našem městě přišlo do na-
šeho centra prevence patnáct rodin s  dětmi 
ve věku dvanáct až patnáct let se žádostí o po-
moc. Jde o zcela konkrétní odezvu na návštěvu 
protidrogového vlaku,“ říká Rolf Schmidt, pri-
mátor německého města Annaberg-Buchholz.
„Dosavadní zpětné vazby studentů, pedagogů 
a metodiků nejen z ČR, ale i z Německa, zároveň 
dokazují, že Revolution train přesně naplňuje 
jejich představy o efektivním programu a může 
velmi významně doplnit existující preventivní 
programy primární prevence. Jsem proto velmi 
rád, že tento projekt vznikl a  my můžeme být 
jeho součástí,“ řekl na setkání ve Ville Pellé poli-
cejní prezident Tomáš Tuhý.

PREVENCE 2.0 – 
– Protidrogový vlak

Za odměnu do Berlína
Všechny tři oceněné týmy si brzy užijí krásnou 
hlavní výhru – třídenní výlet od Berlína od MČ 
Praha 6 – i  vstupenky do  kina Dlabačov nebo 
knihy od nakladatelství Slovart. Vzdělávací pro-
jekt společnosti Post Bellum, Příběhy našich 
sousedů, učí žáky dokumentaristiku i  týmovou 
práci, sbližuje mladou a starší generaci a pomá-
há dětem poznávat moderní dějiny způsobem, 
který je baví. Všechny práce z projektu, kterým 
prošly už téměř tři tisíce žáků, najdete na www.
pribehynasichsousedu.cz.

Jeden příběh silnější než druhý 

Vítězný tým ze ZŠ Norbertov

Portrét Bohumily Havránkové

Příběhy našich sousedů
představí výstava v  Galerii Skleňák od  17. 4. 
do 11. 5. Seznámí veřejnost s příběhy šestnác-
ti pamětníků, které natočili žáci ze základních 
škol z Prahy 6, mimo jiných s příběhem Jarosla-
vy Doležalové, která v létě roku 1944 ukrývala 
pětiletou židovskou holčičku a zachránila jí tím 
život, Ireny Rackové, kterou deportovali do tá-
bora v  Rize a  přežila pochod smrti, Bohumily 
Havránkové, které se na  konci války podařilo 
uprchnout z Terezína. Výstavu realizuje orga-
nizace Post Bellum ve spolupráci s  Prahou 6. 
Slavnostní vernisáž se koná 18. 4. od 17 hod.
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Silniční okruh 
kolem Prahy
ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI 
PRAHA 6 SE PŘIHLÁSILO K TRASE 
OKRUHU KOLEM PRAHY SVÝM 
HLASOVÁNÍM V ČERVNU 2017. 
KROMĚ STRATEGICKÉ KOMISE SE 
JEHO URYCHLENOU VÝSTAVBOU 
ZABÝVÁ I PRACOVNÍ SKUPINA 
EXPERTŮ VYTVOŘENÁ MÍSTOSTA
ROSTKOU EVOU SMUTNOU, 
KTERÁ SE PRAVIDELNĚ SCHÁZÍ 
SE ZÁSTUPCI ŘEDITELSTVÍ SILNIC 
A DÁLNIC. POSLEDNÍ SCHŮZKA 
PROBĚHLA 28. BŘEZNA.

Diskuze probíhala nad zapracovanými poža-
davky z minulého setkání a dále nad podobou 
mostu přes Vltavu, který je rovněž součástí 
okruhu. „Původní návrh mostu je starý dvacet 
let a jeho podoba v návrhu dvoupatrové kon-
strukce není v  současné době již zcela vhod-
ná. Preferujeme most úrovňový, který se tváří 
k navazující krajině citlivěji, a to včetně nutných 
dopravních návazností. Konstrukce by měla 
působit maximálně lehce, technicky, tak jak je 
zvykem například v Alpách, kde mosty prochá-

zejí cennými přírodními útvary,“ vysvětluje mís-
tostarostka pro strategický rozvoj Eva Smutná 
(TOP 09). Výstavba Silničního okruhu kolem 
Prahy výrazně sníží průjezd přes Prahu 6 a ulice 

jako Karlovarská – Bělohorská – Patočkova, Ev-
ropská či Jugoslávských partyzánů budou moci 
konečně plnit funkci pouze městských obytných 
tříd. V  současné době jsou fakticky dopravními 

KOMPLIKOVANÁ DOPRAVNÍ SITUA
CE A NEHOSTINNÉ PROSTŘEDÍ 
PATŘÍ MEZI HLAVNÍ PROBLÉMY 
VÍTĚZNÉHO NÁMĚSTÍ. TO BY SE OV
ŠEM MĚLO BRZY ZMĚNIT. INSTITUT 
PLÁNOVÁNÍ A ROZVOJE HLAVNÍHO 
MĚSTA PRAHY VYHLÁSÍ 16. DUBNA 
URBANISTICKOARCHITEKTONIC
KOU SOUTĚŽ NA NOVOU PODOBU 
NÁMĚSTÍ.

Vítězný návrh, který odborná porota v  rámci 
soutěže vybere, by měl proměnit tento prostor 
nejen na reprezentativní místo Prahy 6, ale pře-
devším nabídnout dobrý přístup pro všechny, 
ať už se pohybují pěšky, na kole, automobilem 
nebo veřejnou dopravou.

Soutěž bude mít dvě kola 
„Naše dvouletá snaha má konečně reálný výsle-
dek. Věřím, že zadání je pro architekty zajíma-
vé, i když se jedná o složitý úkol. Vítězný návrh 
představíme letos v  říjnu a  pak nás čeká ještě 
hodně práce jej realizovat. Jsem spokojený, že 

se nám podařilo soutěž prosadit,“ říká Martin 
Polách (ANO), místostarosta pro územní rozvoj.
Navržený postup dvoukolové soutěže umož-

ní účast širokému spektru účastníků. V  poro-
tě zasednou zástupci hlavního města Prahy 
v  čele s  primátorkou Adrianou Krnáčovou, ná-
městkyní Petrou Kolínskou, náměstkem Petrem 
Dolínkem a zástupci městské části Prahy 6 – sta-
rosta Ondřej Kolář a místostarosta pro územní 
rozvoj Martin Polách. 
Doplní je špičkoví architekti z  tuzemska i  ze 
zahraničí. Porotě bude předsedat odborník 
na urbanismus Jan Jehlík. Jejím dalším členem 
pak bude i  autor londýnského Trafalgar Squa-
re Peter Heath nebo berlínský architekt Ivan 
 Reimann. 
Debaty o  budoucí podobě náměstí probíhají 
už několik let. „V roce 2013 Zelení peticí s osmi 
sty podpisy a  svoláním mimořádného zastupi-
telstva zahájili veřejnou debatu o budoucnosti 
zanedbaného Vítězného náměstí – to si do  té 
doby pod pokličkou porcovali developeři,“ říká 
zastupitelka Karolína Brabcová (Zelení).  Vítězný 
návrh soutěže by měl tento prostor proměnit 
na  reprezentativní místo Prahy 6, které bude 
dobře přístupné pro všechny, ať už se pohybu-
jí pěšky, na  kole, automobilem nebo veřejnou 
 dopravou.

Architektonická soutěž promění Vítězné náměstí
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V ÚTERÝ 3. DUBNA V 5.58 VYJE
DE ZE ZASTÁVKY SÍDLIŠTĚ BABA 
AUTOBUS ČÍSLO 216, LINKA ZAČNE 
V UPRAVENÉ VARIANTĚ A ZATÍM 
V RÁMCI ZKUŠEBNÍHO PROVOZU 
– NOVĚ OBSLUHOVAT TUTO ČÁST 
PRAHY 6.
Autobus pojede po trase Sídliště Baba – Matěj-
ská – U Matěje – Špitálka – Dyrinka – Hanspaul-
ka – Sušická – Bořislavka a Na Pískách, a to kaž-
dý všední den. Nepůjde o klasický autobus, ale 
o  kratší verzi, takzvaný midibus. Městská část 
tak vychází vstříc té části obyvatel, která si zde 
přála lepší dopravní obslužnost. Docházková 
vzdálenost na  městskou hromadnou dopravu 
v  této oblasti nesplňuje normativy dané pro 
hlavní město.
Radnice uspořádala k zavedení linky v loňském 
roce anketu mezi místními obyvateli, v níž bylo 
odevzdáno 270 platných hlasů. Výsledky skon-
čily zhruba půl na půl. Celkem 133 hlasujících, 
tedy 49 procent, se vyjádřilo, že si autobus 
na Babu nepřeje. Naopak 113 lidí (42 procent) 
ho tady chce a 24 lidí (9 procent) tvrdí, že jim je 
to jedno nebo nevědí. Lze předpokládat, že tito 
lidé budou autobusem také jezdit.

Autobus na Babu

INZERCE

radiálami a spojnicemi s Městským okruhem. 
„Praha 6 prostřednictvím strategické komise 
požaduje urychlenou výstavbu okruhu v platné 
stopě, při šířkovém uspořádání dva krát tři, tedy 
tři jízdní pruhy pro každý směr, a to v celkovém 
řešení, které bude maximálně citlivé jak k měst-
ské části, tak i k okolním obcím,“ říká Eva Smutná 
a dodává, že radnice v rámci jednání nad tech-
nickou studií považuje za  nezbytné, aby trasa 
okruhu byla oddělena ozeleněnými protihlu-
kovými valy, navržený tunel pod Suchdolem 
byl realizován v  dostatečné délce, na  sjezdech 
zajištěny volné jízdní pruhy pro MHD, či výjezdy 
z křižovatek na navazující komunikace opatřeny 
světelnými zábranami apod. Snažíme se zohled-
nit všechny připomínky, které byly v rámci pře-
dešlých projednávání požadovány. 
„Problém absence okruhu i požadavky Prahy 6 
na jeho podobu jsem v lednu opět diskutovala 
s panem ministrem Ťokem, který jeho urychle-
nou výstavbu maximálně podporuje. Zároveň 
chápe i  nepopulární opatření, která je nucena 
Praha 6 dělat pro ochranu svých obyvatel,“ do-
dává místostarostka. Největším problémem rea-
lizace okruhu jsou neustálá odvolávání, dokon-
ce i jednotlivců, kteří tak blokují tuto celostátně 
významnou stavbu. 

Dostavbu žádá i opozice
Urychlení dostavby silničního okruhu dlouho-
době prosazuje i  opozice. „Skutečnost, že do-

sud není dokončen, a to ani projekčně, silnič-
ní okruh kolem Prahy, který by zlepšil životní 
prostředí v oblasti Prahy 6 a ulevil  občanům, 
svědčí o  dlouhodobé neschopnosti vedení 
hlavního města, ŘSD, selhání ministerstva 
dopravy ČR a potažmo i vlády v této oblasti. 
Největší dopad chybějícího okruhu a  pře-
mostění Vltavy je právě na  Prahu 6,“ říká 
předseda kontrolního výboru a člen komise 
územního rozvoje René Pekárek (ČSSD). 
Jakékoli připouštění dalších variant i dalších 
nereálných studií přináší podle opozice jen 
zbytečné další náklady, odsouvání rea lizace 
a problém dopravy na území Prahy 6 se tak 
jenom prohlubuje. Říká to i  Ondřej Matěj 
Hrubeš, zastupitel za  ODS: „Za zásadní pro-
blém  považuji, že se současná vládnoucí 
koa lice nedokáže domluvit na  trasování 
Pražského okruhu a  část radních nepo-
dporuje jeho vedení ve  schválené jižní 
variantě.“ Na  to reaguje místostarosta Jan 
Lacina: „Starostové samozřejmě podporují 
dokončení Praž ského okruhu, zpochybňují 
však současné trasování přes řadu měst-
ských částí na okraji Prahy a podporují pro-
věření dalších možných variant.“ Za  sebe 
pak upozorňuje, že dokončením obchvatu 
kolem Prahy vznikne v  ulici Jugoslávských 
partyzánů  dosud  skrytá radiála, dokonce to 
bude nej kratší spojka mezi vnitřním a vněj-
ším okruhem vůbec.

Investorem je magistrát
„Vítězné náměstí je jedno z největších ná městí 
v  Praze. Proměnit ho tak, aby byly vyřešeny 
všechny jeho stávající problémy, je podobně 
velká výzva. Věřím, že se toho případní účast-
níci nezaleknou a  přinesou kvalitní návrhy, 
 které pomohou náměstí proměnit v  další kva-
litní veřejný prostor,“ říká Ondřej Boháč, ředitel 
IPR Praha.  
„Mezinárodní soutěž na studii dopravního a ur-
banistického řešení Vítězného náměstí určitě 

beru jako chvályhodný počin. Vzhledem k per-
sonálnímu obsazení členů poroty a  tomu, že 
tato studie nemá obsahovat regulaci dostavby 
uvedeného prostoru, si z  jejích výsledků nedě-
lám přehnané naděje,“ dodává Jiří Lála (ODS). 
Architektonicko-urbanistická soutěž bude vy-
psána jako dvoukolová, investorem je magistrát, 
Ceny a náhrady výloh v soutěži jsou stanoveny 
na 3,28 milionu korun. 
Více informací naleznete zde: www.iprpraha.cz/
viteznenamesti.

JARNÍ ÚKLID 
KOMUNIKACÍ OD DUBNA
Jarní úklid komunikací, který provádí 
Technická správa komunikací hlavního 
města Prahy, bude letos probíhat od 2. 
dubna do 5. června.   
Na úklid v dané lokalitě, a tedy i nutnost pře-
parkovat vozidlo nejen z vozovky, ale i z chod-
níku, upozorní vždy dopravní značení. Přesný 
den, kdy se bude uklízet ve vaší ulici, najdete 
také na  stránkách www.tsk-praha.cz. S  ohle-
dem na probíhající výkopové práce je možná 
i případná změna harmonogramu čištění.
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TŘI VELKÉ SOCIÁLNÍ PROJEKTY 
MÁ NYNÍ ROZPRACOVANÉ RAD
NICE MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 6 
– REKONSTRUKCI POLIKLINIKY 
POD MARJÁNKOU, INTEGROVANÉ 
CENTRUM SOCIÁLNÍCH SLUŽEB 
ŠOLÍNOVA A SENIORSKÉ CENTRUM 
ŠATOVKA. 
Tyto projekty se nacházejí v  různých stádiích 
přípravy, a  ačkoli se informace objevují pravi-
delně v tisku a jsou tématem skoro na každém 
jednání odborné komise i zastupitelstva, koluje 
kolem nich řada zavádějících a nepravdivých in-
formací. Jaká je tedy skutečnost?

POLIKLINIKA POD 
MARJÁNKOU
Zatímco ostatní dva projekty jsou ve stadiu pří-
prav, rekonstrukce Polikliniky Pod Marjánkou již 
probíhá.  Není tedy pravda, jak se někdy ozývá, 
že radnice nechává objekt chátrat. „Z  rekon-
strukce polikliniky se stalo podivné politikum. 
V  poslední době jsme tak byli ze strany někte-
rých zastupitelů svědky teatrálního odlupování 
fasády nebo symbolického podpírání polikliniky 

TÉMA VYDÁNÍ

SOCIÁLNÍ PROJEKTY MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 6
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proti pádu. Radnice věnuje poliklinice maximál-
ní péči, ostatně patrné je to i  z  tohoto článku,“ 
konstatuje starosta Ondřej Kolář (TOP 09) a do-
plňuje: „Za  sebe říkám na  rovinu, že polikliniku 
nezajímá stranická příslušnost a podle toho by-
chom se k ní měli i chovat.“
Ještě původní nájemce, společnost Comitia, 
získala v  roce 2012 stavební povolení, podle 
kterého postupuje i městská část Praha 6, která 
polikliniku v roce 2016 převzala do své správy. 
Projektová dokumentace však nebyla vyhoto-
vena pro všechny části budovy a chyběla i reali-
zační dokumentace. V loňském roce byla proto 
vysoutěžena zakázka na dopracování projekto-
vé dokumentace, ověřovací studii a  etapizaci 
prací včetně harmonogramu, která by měla být 
hotová v polovině letošního roku. Poté budou 
k dispozici informace, po nichž volají lékaři i ob-
čané, tedy jaký bude harmonogram prací při 
rekonstrukci. Není to tedy tak, že radnice tyto 
informace má a  nechce je zveřejnit. Rekon-
strukce probíhá za  provozu, což je mnohem 
náročnější a  složitější, než pokud by se objekt 
mohl uzavřít, opravit, a pak se nájemci nastěho-
vali zpět. Po  dopracování dokumentace bude 
vyhlášená veřejná zakázka na dodavatele stav-
by. „Nemile mě překvapilo, jak dlouho příprava 
veškeré dokumentace trvá. Ale při dodržování 
všech náležitostí nebylo v možnostech radnice 
tento proces urychlit,“ říká radní pro sociální 
politiku Milena Hanušová (TOP 09). Stejně se 
vyjadřuje i  starosta: „K  tomu, abychom mohli 
začít rekonstruovat dříve, nám chyběla a  stále 
chybí potřebná razítka. A bohužel všichni víme, 
jak dlouho v této zemi trvá si všechna potřeb-
ná  povolení opatřit. I  přesto se nyní blížíme 

do  finále, a  půjde-li vše dobře, bude poliklini-
ka připravena na  předání stavební firmě letos 
na podzim.” 

 
JAK BUDE REKONSTRUKCE 
 PROBÍHAT? 
■ K předání staveniště dojde pravděpodob-

ně na  podzim letošního roku, zahájení 
stavby je plánováno na leden 2019.

■ Jako první projdou rekonstrukcí dnes ne-
obsazené prostory, aby mohly sloužit pro 
dočasné přesuny provozů během další re-
konstrukce. 

■ Prostory dnes užívané projdou rekon-
strukcí v další fázi, která by mohla být rea-
lizována v dubnu až říjnu roku 2020.

■ V listopadu 2020 by měla být poliklinika, 
pokud vše poběží podle předpokladů, 
opravená.

Dle platného stavebního povolení probíhá mo-
mentálně výměna zadního výtahu, hotova bude 
do konce dubna. 
Dále byl odstraněn havarijní stav západní fasády, 
včetně opravy poškozených interiérů. Tato stěna 
je zatím opravena jen sanační omítkou, bude 
obložena keramickým obkladem, a  to spolu 
s celkovou rekonstrukcí pláště budovy v dalších 
etapách.   
Ministerstvo kultury České republiky prohlásilo 
opakovaně objekt Polikliniky Pod Marjánkou 
za  nemovitou kulturní památku. Radnice proti 
tomu podala opakovaný rozklad, mimo jiné také 
proto, že zmíněné rozhodnutí ministerstva jed-
noznačně nevymezuje přesný rozsah památkové 

ochrany, které je pro další postup rekonstrukce 
klíčový (příslušenství, mobiliář, apod.). Veškeré 
detaily se budou muset podrobně projednávat 
s památkáři, což rekonstrukci polikliniky bohužel 
komplikuje, značně prodlužuje a  v  konečném 
výsledku i prodraží.

INTEGROVANÉ SENIORSKÉ 
CENTRUM ŠOLÍNOVA
Trojdomí v  Šolínově ulici na  okraji Vítězného 
náměstí sloužilo již od počátku minulého století 
pro sociální službu. Nejprve díky Elišce Purkyňo-
vé jako zcela ojedinělý Útulný domov osamělým 
ženám, v  posledních desetiletích plnil funkci 
Domova pro seniory. Pro špatný technický stav 
jsou objekty momentálně prázdné. Magistrát je 
svěřil v roce 2014 Praze 6 s podmínkou dalšího 
využití pro sociální účely. Městská část zvažovala 
několik variant využití těchto objektů, nakonec 
se rozhodla, vzhledem k potřebám svých obyva-
tel, pro vybudování nového Domova pro seniory 
a domova se zvláštním režimem. 
Prostřednictvím výběrového řízení, které pro-
bíhá formou koncesního řízení, hledá Praha 6 
renomovaného a zkušeného smluvního partne-
ra, který objekty komplexně revitalizuje a bude 
po smluvně definovanou dobu třiceti let provo-
zovat. Radnice se rozhodla tyto práce realizovat 
právě tímto způsobem proto, aby maximálně 
omezila veškerá rizika smluvní i projektová a aby 
minimálně přímo zatížila rozpočet městské části, 
jak v investičních, tak zvláště v provozních nákla-
dech.  Praha 6 v zadávací dokumentaci defino-
vala své požadavky, konkrétní parametry budou 
předmětem jednotlivých nabídek. Městská část 
mimo jiné také požaduje i revitalizaci přilehlého 
vnitrobloku, vybudování komunitních prostor, 
podzemních garáží i přednostní přijímání obča-
nů Prahy 6 v rezervované kapacitě.
Vítěz bude znám už během května, kdy se sejde 
výběrová komise a  doporučí nejvhodnějšího 
partnera. Pokud celý proces proběhne bez kom-
plikací, tak na červnovém zastupitelstvu padne 
konečné rozhodnutí o vítězi tohoto projektu.

SENIORSKÉ CENTRUM 
ŠATOVKA 
Centrum pro seniory vznikne v horizontu něko-
lika let i v objektu Šatovky, která je v současnosti 
prázdná. Nikoli však vinou Prahy 6. Ta potřebuje 
k jeho vytvoření změnu funkčního využití územ-
ního plánu, kterou schválil magistrát po  sedmi 
letech teprve v  březnu letošního roku, kdy se 
objekt dostal do centra dění poté, co ho obsadi-
li na několik dnů squatteři. „Kauzu Šatovka jako 
by napsal Franz Kafka. Ukazuje na absurditu ce-
lého systému a skvěle dokazuje, jak to dopadá, 
když se odborným věcem věnuje někdo, kdo jim 
nerozumí. A je smutné, že lidé, kteří se svou ne-
schopnost a neodbornost snaží účelově ´hodit´ 
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na Prahu 6, potřebovali k probuzení vpád squat-
terů,“ komentuje situaci Ondřej Kolář. „Dosud 
mi nikdo neodpověděl na jasnou otázku – proč 
trvalo hlavnímu městu schválit velmi jednodu-
chou změnu územního plánu sedm let a  proč 
magistrát problém řešil až poté, co se z problé-
mu stal skandál?“ ptá se starosta.
Během sedmi let, co žádost o změnu územního 
plánu ležela na magistrátu, Praha 6 posuzovala 
několik variantních studií na využití celého areá-
lu pro zdravotní a  sociální účely, od  klasického 
seniorského zařízení až po léčebnu různých dru-
hů demencí a zjišťovalo se, pro které z uvažova-
ných možností je tato lokalita nejvhodnější. Když 
byl Praze 6 svěřen v roce 2014 bývalý domov se-
niorů, trojdomí v  Šolínově ulici, který má vyšší 
kapacitu a  celkově je vhodnější pro vybudová-
ní nového domova seniorů a Alzheimer centra, 
bylo od původních plánů upuštěno a hledalo se 
nové využití. 
 „V usedlosti Šatovka by tak měly vzniknout malo-
metrážní bytové jednotky rozmístěné okolo spo-
lečného prostoru domu s patřičným provozním 
vybavením a společně využitelných venkovním 
prostorem. Sloužily by seniorům, kteří se ocitli 
v tíživé situaci a jejichž celkový zdravotní stav je 
takový, že nepotřebují komplexní péči a mohou 
ještě vést samostatný život ve  vhodných pod-
mínkách doplněných o sociální službu,“ předsta-
vuje plány městské části radní Milena Hanušová. 
Při přestavbě bude respektován celkový charak-
ter zástavby Šáreckého údolí, velikost a členění 

jednotlivých hmot a použitá materiální skladba.  
Praha 6 by tento projekt sama financovala i pro-
vozovala, prostřednictvím Pečovatelské služby.
Součástí Šatovky by mělo být i  komunitní cen-
trum otevřené veřejnosti, které přinese žádoucí 
kontakt obyvatel centra s okolím. Usedlost by se 
tak měla stát zároveň i místem pro občanské ak-
tivity, které v této lokalitě schází.

Podle posudků stavebně technického stavu není 
v současnosti možné objekt využívat k bydlení, 
případně zájmovým činnostem, o  což projevili 
zájem například squatteři.
V těchto dnech rada městské části schválí další 
postup pokračování přípravy centra a do konce 
srpna připraví zadání architektonické soutěže 
na tento projekt. 
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Sociální projekty Prahy 6

IVETA BORSKÁ / STAN
Pro STAN je každý racionální so-
ciální projekt prioritou. V  sou-
časné době je frekventovaným 
tématem rekonstrukce polikliniky 
Pod Marjánkou, projekt v  Šolíno-

vě ulici nebo projekt Šatovka. Každý z  nich je 
specifický, ale věřím, že ve výsledku synergicky 
pokryjí spektrum služeb, které Praha 6 potřebuje 
a v blízké budoucnosti bude potřebovat. Projekt 
v  Šolínově ulici bude velkým tématem příštích 
volebních období, ale současná vize o jeho příští 
funkcionalitě je správná. Projekt Šatovka jako ko-
munitní centrum pro soběstačné seniory v  ne-
příznivé sociální situaci se inspiroval zahraniční-

ANTONÍN NECHVÁTAL / SZ
Polikliniku Pod Marjánkou svěřilo 
město Praze 6, ta vyplatila správci 
zbytečně odstupné 40 mil. Kč,  za-
dala další dokumentaci a realizova-
la bídnou opravu fasády.  Plánuje 

přístavbu pro možné přemístění naší LDN z Chit-
tusiho ulice – je ale vhodná pro zdravotně sociální 
služby. Novou LDN je lépe realizovat jinde. Domy 

ROMAN MEJSTŘÍK / ANO
Praha 6 se svojí skladbou obyva-
telstva potřebuje nutně tuto ob-
last výrazně rozšířit a již rozpraco-
vané projekty zároveň co nejdříve 
dořešit. MČ má dostatek majetku 

určeného k těmto účelům, je však třeba urychlit 
přípravu projektů potřebných k  jejich realizaci. 
Překážkou jsou často, bohužel, i blokace ze stra-
ny opozice. Příkladem jsou např. poslední udá-
losti spojené s  usedlostí Šatovka. Náměstkyně 
primátorky Petra Kolínská není schopná 3 roky 
projednat změnu územního plánu, nicméně 
Prahu 6 zároveň obviňuje z nečinnosti a vyzývá 
k navrácení majetku. Osobně si myslím, ze politi-
ka do těchto témat nepatří. Všichni by měli udě-
lat vše pro brzkou realizaci sociálních projektů. 
Chtěl bych touto cestou poděkovat zaměstnan-
cům DPS Šlejnická, kde prožil své poslední roky 
můj otec a cítil se zde spokojeně.

JAKUB STÁREK / ODS
Radnice sociální projekty neřeší 
a  doufá, že samy vyšumí do  ztra-
cena. Abych nebyl obecný, tak zde 
konkrétně: Šatovka, se řešila už 
před sedmi lety, bylo požádáno 

o  změnu územního plánu. Roky se nic nedělo, 
a  proto se z  objektu stal dům duchů a  cíl pro 
aktivistické squattery, což nakonec policie i přes 
nešťastné vměšování radnice dočasně vyřešila. 
Podobný osud má i  bývalý domov důchodců 
u  Kulaťáku, Šolínka. Nad tím by se ještě dalo 
přimhouřit oko, nebýt třetího selhání na Polikli-
nice Pod Marjánkou. Tam se radnice vysokým 
odstupným 40 milionů korun rozloučila s  pů-
vodním nájemcem, přitom stačilo počkat rok 
a  odstupné by platit nemusela. Letos uzavřela 
smlouvu za milion na úklid kvůli údajné rekon-
strukci. Přitom žádná rekonstrukce neprobíhá. 
Radnice si s tím vším evidentně neví rady a ODS 
je připravena podat jí pomocnou ruku a s řeše-
ním pomoci.

MARIÁN HOŠEK / KDUČSL
Při přípravě sociálních projektů 
se radnice opírá o  dlouhodobou 
koncepci, kterou zastupitelstvo 
přijalo v  roce 2016 a  ve  které se 
kromě jiného konstatuje potřeba 

rozšířit počet sociálně-zdravotních lůžek, rekon-
struovat polikliniku Pod Marjánku nebo rozšířit 
nabídku seniorského bydlení. V  současné době 
jsou připravované projekty v různé fázi realizace. 
Připravená a započatá rekonstrukce břevnovské 
polikliniky má zpoždění z důvodu dodatečného 
udělení památkové ochrany, projekt domova 
pro seniory v  Šolínově je ve  fázi výběru zhoto-
vitele a provozovatele zařízení. Šatovka, kde by 
mělo vzniknout seniorské bydlení a  komunitní 
centrum, vázlo na rozhodnutí magistrátu. Záro-
veň je ve  fázi architektonické studie přístavba 
LDN k  poliklinice Pod Marjánkou, která ovšem 
neovlivní časově ani prostorově samotnou re-
konstrukci polikliniky. Věřím, že snaha politizovat 
tyto projekty nezpomalí jejich realizaci.

ALBERT WURST / TOP 09
Praha 6 je možná nejstarší městskou částí, tedy 
co do  věku obyvatel. Proto je sociálním a  zdra-
votnickým projektům věnována maximální péče. 
Nejde jen o  břevnovskou polikliniku, která byla 
zcela nevýhodnou smlouvou zašantročena mimo 
dohled radnice a Prahu 6 připravila o desítky mili-
onů. Nejde jen o Šatovku, kterou magistrát svou 
nečinností dostal do  dnešního stavu. Nejde jen 
o  Šolínovu, která má poskytnout domov a  péči 
desítkám seniorů. Jde i  o  další projekty, jako je 
Veleslavínský zámeček. Věděli jste, že je v  ma-
jetku státu, který než aby ho svěřil Praze coby 
domov pro seniory, ho chce prodat ve  veřejné 
dražbě? Co naplat, že Praha 6 opakovaně žádala 
hlavní město i  stát, aby zámeček zachovaly pro 
potřeby obyvatel… Současná rada si dává zále-
žet na  tom, aby projekty, které připravuje, byly 
připraveny důkladně, smlouvy, které se na ně vá-
žou, byly výhodné pro obec a její obyvatele a aby 
byly funkční. Hlavně ale bez postranních úmyslů.

JAKUB ŠTĚDROŇ / ČSSD
Vedení Prahy 6 se v sociální oblas-
ti snaží, nicméně některé aktivity 
ale vnímám poněkud rozpačitě. 
Pozitivní je odhodlání jít do  roz-
hodnutí, která přinášejí výsledky 

až v  delším horizontu, koncepční uvažování, či 
úspěchy v  získávání účelových dotací. Za  pro-
blém pak považuji zejména podcenění dialogu 
s lékaři a s veřejností v souvislostí s rekonstrukcí 
polikliniky Pod Marjánkou a plánovanou přístav-
bou nové LDNky, což vyústilo v bouřlivou reakci 
veřejnosti a petici. Dalším aktuálním problémem 
je nečinnost radnice vedoucí k obsazení objek-
tu Šatovka squattery. Objekt, který je již od roku 
2015 prázdný, mohl být využíván, sloužit obča-
nům a městské části generovat příjem z proná-
jmu. Radnice však bohužel problém podcenila 
a nekonala s péčí řádného hospodáře. Za hlavní 
výzvu v sociální (a bytové) oblasti pak považuji 
především podporu výstavby dostupného byd-
lení a zastavení procesu gentrifikace, který vytla-
čuje střední a nižší střední třídu z Prahy 6.

HELENA BRIARDOVÁ / KSČM
Rada Prahy 6 v roce 2015 slíbila, že 
připraví vybudování centra soci-
álních služeb a bydlení v Šolínově 
ulici. Za 3 roky se skutečně podaři-
lo pouze připravit řízení, ve kterém 

má být vybrán nejvhodnější zájemce o  rekon-
strukci a  provozování plánovaného centra. Pro-
blém je v systému, který pro zajištění tzv. transpa-
rentnosti žádá na  realizaci každé fáze projektu 
výběrová řízení s  předepsanými lhůtami a  neú-
spěšným uchazečům dává možnost odvolat se 
a projekt de facto zmařit, se těžko dá postupovat 
rychleji. Není v něm ani mnoho možností konzul-
tovat projekt s občany a upravovat ho podle je-
jich přání. Horší je ale to, že radnice přenechávají 
správu a provozování nových i stávajících sociál-
ních zařízení soukromým subjektům, které z nich 
chtějí generovat zisk. Přitom by radnice měly za-
jišťovat především to, aby občané mohli využívat 
sociální a lékařské služby výhradně podle potře-
by a ne podle stavu své peněženky.

mi zkušenostmi. Není nutné zastírat, že uvedené 
projekty se týkají i LDN v Chittussiho ulici.

Elišky Purkyňové v Šolínově ulici máme také svě-
řené. Zelení chtěli rekonstrukci a  provozování 
městem – má ale být komerční pronájem na de-
sítky let k  rekonstrukci a  provozování domova 
důchodců. U Šatovky léta usilujeme o opravy pro 
bytové a komunitní funkce - vedení radnice ale 
není schopno ani zajistit objekt. Megalomanské 
plány na zástavbu okolí byly opuštěny, připouš-
těna je drobná zástavba, ale rada vše odbývá sed-
miletitým projednávání změny územního plánu. 
Bilance je v podstatě nulová – pro změny je nut-
ná akceschopnost rady a spolupráce s veřejností. 



ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ 

Volné pobíhání psů dovoleno na 16 místech
PODLE STATISTIK CHOVAJÍ OBY
VATELÉ ČESKÉ REPUBLIKY MILION 
KOČEK A DVA MILIONY PSŮ. PRÁVĚ 
CHOV PSŮ MŮŽE ZPŮSOBOVAT 
VE VELKÝCH MĚSTECH PROBLÉMY 
– MAJITELÉ BY JIM RÁDI DOPŘÁLI 
CO NEJVÍCE VOLNÉHO POHYBU, 
OSTATNÍM TO MŮŽE VADIT. 

Radnice v  Praze 6 vyhradila šestnáct míst, tak-
zvaných psích louček, kde je volný pohyb zvířat 
dovolený. Ke konfliktům mezi majiteli a nemaji-
teli dochází především ve  velkých parcích jako 
Ladronka, obora Hvězda a podobně, kde je volný 
pohyb psů zakázaný. Přesto zde bývají k vidění 
skupiny volně pobíhajících a  hrajících si zvířat, 
která mohou ohrozit – například je srazit na zem 
nebo pokousat – především děti a hůře se pohy-
bující seniory. Také nezřídka dochází k napadení 
zvířat mezi sebou. Proto je bezpodmínečně nut-
né mít psy na vodítku, ve sféře své ovladatelnos-
ti, především tam, kde je velká koncentrace lidí. 

Zákaz vstupu na dětská hřiště
„V  poslední době přináší soužití lidí a  psů, pře-
devším ve  velkých městech, časté problémy, 

kterým by bylo možno alespoň částečně před-
cházet, pokud by byla dodržována příslušná le-
gislativa ze strany chovatelů psů,“ říká radní pro 
životní prostředí Roman Mejstřík (ANO) a vysvět-
luje, že „vyhláška stanoví, že psi nesmějí vstupo-
vat na veškerá dětská hřiště a pískoviště – oplo-
cená i doposud neoplocená – a to bez výjimky“. 
Stejně tak je zakázáno volné pobíhání psů ve ve-
řejné zeleni, přičemž zde se vyhláška odvolává 
na katastr a zákaz se týká jak přímo zeleně, tak 
zeleně v  zástavbě nebo ostatní veřejné zeleně, 
včetně zařízení, vybavení a  objektů na  nich se 
nacházejících. 
Překvapivě není striktně upraveno pobíhání psů 
po silnicích. Silniční zákon stanovuje vlastníkovi 
domácích zvířat povinnost zabránit pobíhání 
těchto zvířat po pozemní komunikaci. 

Psí louky 
Praha 6 si je však vědomá, že psi ke svému zdár-
nému vývoji potřebují hodně pohybu i kontakt 
s ostatními zvířaty. Proto jsou na území městské 
části vytipované lokality, kde je volné pobíhání 
psů možné pod dohledem jejich majitele. Pes, 
který je zde navolno, by měl mít alespoň základ-
ní výcvik a reagovat na pokyny toho, kdo ho ven-
čí. Pokud je volné pobíhání psů povoleno přímo 

v daném parku, je to označeno v současné době 
piktogramem. Plochy pro volný pohyb psů pod-
léhají schválení magistrátu hlavního města, kde 
čekají na souhlas další lokality vhodné pro volný 
pohyb psů. 
K  vzájemnému bezproblémovému soužití lidí 
a  psů ve  městě pomůže i  důsledné udržování 
čistoty. Povinnost uklízet psí exkrementy je sta-
novena vyhláškou hlavního města, které se říká 
o čistotě. Porušení povinností, stejně jako volné 
pobíhání může postihovat městská policie. Cho-
vatelé psů mají i další zákonné povinnosti jako je 
očkování proti vzteklině, označení psa mikroči-
pem a přihlášení psa do evidence chovatelů psů, 
kterou vede magistrát.

PSÍ LOUKY V PRAZE 6:
Břevnov / předpolí obory Hvězdy; u kláštera 
sv. Markéty; Radimova – Patočkova; park 
Královka
Bubeneč / park Ve Struhách; nám. Pod 
Kaštany
Hradčany / ulice Na Valech
Dejvice / ulice Na Pískách; ulice Za Hanspaul-
kou; Hanspaulka u zámečku; ulice 
Na Hanspaulce; ulice Proboštská
Střešovice / park V Průhledu; ulice Slunná; 
pásy Střešovická; park Střešovická – Cukro-
varnická

INZERCE
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Připravila Magdaléna Krajmerová  
Foto: Marek Novotný a archiv Negativ

Nejen Antonín Blaník, ale podle mě i Václav 
Havel byl vaší nepřehlédnutelnou rolí. Který 
z těch dvou mužů pro vás znamená více?
Záleží, jestli se mě ptáte jako občana, nebo jako 
herce.

Když se zeptám občana Marka Daniela? 
Samozřejmě Václav Havel. 

A když se zeptám herce Marka Daniela?
Tak nikoli samozřejmě, ale byl to Antonín Blaník. 
S tou postavou jsem prožil pět let a žiji s ní dod-
neška. Kdežto s  Václavem Havlem jsem prožil 
určité období, zhruba jednoho roku. Nutno ale 
říci, že co se týká přípravy a  poznání postavy 
do hloubky, v tom byl nejnáročnější – a to nejen 
vůči Blaníkovi, ale i dalším mým postavám – Vác-
lav Havel.

Tak trochu stranou zůstává Emil Vrbata z fil-
mu Protektor, vaše další velká role…

Antonín Blaník je satira, která funguje v reálném 
čase, což ji dělá atraktivní. Václav Havel byl sil-
ná politická i  nepolitická persona. Oproti nim 
Emil Vrbata je smyšlená postava, která ukazuje 
nějakou naši národní vlastnost, jak se chováme 
v mezních situacích. Je to ovšem postava, kte-
rá se neprotíná s realitou, proto možná zůstává 
v pozadí. 

Když se vrátíme k Antonínu Blaníkovi a filmu 
Prezident Blaník – styděl jste se někdy při 
 natáčení? 
Styděl. I  když styděl asi není úplně to správné 
slovo. Nejsem ten, kdo by úplně miloval situa-

ce jít za nějakým kandidátem a z pozice posta-
vy mu začít tykat, aniž bych se s tím člověkem 
osobně setkal. Nechci říkat, že jsem nějaký 
super vychovaný člověk, ale toto mi přijde ne-
příjemný. Navíc čím jsem starší, tím méně tyto 
situace vyhledávám. 

Nemělo by to být spíš naopak, že čím jste 
starší, tím více budete na  podobné scény 
zvyklý? 
Když děláte takový projekt, a  ačkoli se na  něj 
připravujete, nakonec ve  vás stejně převlá- 
dají pocity, které v sobě máte. Čili u mě to byl 
nechci říkat stud, ale tyto situace prostě ne-
mám rád.

Bylo něco, co jste ve filmu prezident Blaník – 
ať už právě kvůli studu, nebo z jiného důvo-
du – odmítl hrát? 
Ve  filmu ne, ale v  seriálu ano. Ale už si přesně 
nepamatuji, co to bylo.

Marek Daniel: 
PŘI NATÁČENÍ 
PREZIDENTA 
BLANÍKA JSEM SE 
OBČAS STYDĚL 

ČASTO TO NĚKOMU UJEDE A OSLO
VÍ HO PANE BLANÍKU. MAREK DA
NIEL BYL DVAKRÁT NOMINOVÁN 
NA ČESKÉHO LVA ZA HERECKÉ VÝ
KONY VE FILMU PROTEKTOR A BÁBA 
Z LEDU, MNOZÍ SI HO ALE SPOJUJÍ 
PRÁVĚ S LOBBISTOU ANTONÍNEM 
BLANÍKEM. PO PĚTI SERIÁLOVÝCH 
ŘADÁCH TÝM KOLEM MARKA NAJBR
TA LETOS UVEDL DO KIN FILM PREZI
DENT BLANÍK.

„ANTONÍN BLANÍK JE SATIRA, 
KTERÁ FUNGUJE V REÁLNÉM 

ČASE, COŽ JI DĚLÁ ATRAKTIVNÍ.“
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Jak moc jste mohl a  jak moc jste zasahoval 
do scénáře filmu?
Zasahoval jsem do  něj stejně jako do  seriálu, 
kde někdy na základě mé myšlenky nebo z mé 
úvahy či nápadu vznikne díl či část dílu. Ale tu 
možnost má v  týmu každý, má ji i  producent, 
mají ji i  ostatní herci. Když je ta věc silná, za-
čne se na  ní pracovat a  na  závěr ji dotáhnou 
scenáristé. U filmu to bylo stejné jako u seriálu 
– jsem často u toho, když scénář vzniká, ale zasa-
huji do něj jen drobně, spíš nápadem, jak bych 
větu či pasáž řekl já sám. Pak se někdy něco do-
laďuje i přímo na place. Protože se scénáře dělají 
narychlo, třeba až těsně večer před natáčením, 
tak najednou zjistíte, že tam některé věci drh-
nou, tak to spolu s režisérem Markem Najbrtem 
opravujeme přímo při natáčení.

Jak byl film Prezident Blaník dopadl, kdyby 
zvítězil a prezidentem se stal Jiří Drahoš? 
Byl to konec trochu připomínající seriál Rozpaky 
kuchaře Svatopluka, pokud si ho tedy ještě pa-
matuje. Uvnitř scény, kdy by Žížala řekl: Vyhrál 
to Drahoš, tak by nastala jiná diskuse. Ale návrat 
do země by tam byl stejně jako v případě vítěz-
ství Miloše Zemana.

V  kině se diváci smějí, smál jste se při čtení 
nebo také přípravě scénáře?
Když byla scéna dobře napsaná gagovějším 
způsobem, což je třeba dialog se zvukařem 
na  začátku televizní debaty nebo když Žížala 
odposlouchává Drahoše, tak jsem se smál už 
u  scénáře. Ale jinak jsem horko těžko si sám 
v hlavě skládal a stavěl hlavní děj, protože se to 
měnilo za chodu a čekalo se, jakým způsobem 
vypukne kampaň, jak ovlivní náš děj, co ve filmu 
zůstane, co naopak bude muset jít ven a co bu-
deme muset narychlo přepsat.
Bylo to mnohem náročnější a  těžší, než když 
mám k  dispozici celý scénář. Byla také otázka, 
jaký zvolíme styl filmu, nebo především jaký 
zvolí Marek Najbrt styl filmu. Byl jsem poměrně 
dost skeptický vůči podobě, kterou nakonec vý-
sledek má. Volal jsem po tom, aby se šlo hlou-
běji do psychologie a příběhu postav, které by 

obhájily těch osmdesát čtyři minut času, co film 
trvá. Naštěstí jsem nakonec neměl tak silné slo-
vo, protože jak je ten film ve výsledku udělaný, 
je udělaný dobře a nešel asi udělat jinak. 

Vystříhávali jste a  rušili během kampaně 
hodně scén? 

Nakonec se nám podařilo, že všechno, co jsme 
natočili, tak tam z toho něco zbylo. Nepamatuji 
si, že by nám vypadl nějaký obraz. Na  druhou 
stranu musím říct, že jsme měli určitě čtyři hodi-
ny natočeného materiálu, takže si to představte, 
když z nich nakonec zůstala necelá hodina a půl.

Ovlivnilo vás natáčení filmu v  pohledu 
na  jednotlivé kandidáty? Nebo dokonce 
ovlivnilo vás v tom, koho jste nakonec volil? 
Já jsem to už řekl, volil jsem pana Drahoše. Na-
konec jsem se s ním po filmu i osobněji poznal 
a měl jsem radost, že to přijal s nadhledem, stej-
ně jako jeho manželka. Nesledoval jsem, kdo 
stojí za  financováním jeho kampaně, vím jen, 
že jsem se setkal se slušným člověkem, který 
by v těchto dobách naší zemi pomohl více než 
současný prezident. Volil jsem pana Drahoše 
takticky, protože nechci, aby zde vládl Miloš Ze-
man. Jsem přesvědčený, že mé rozhodnutí bylo 
v obou kolech správné.

Překvapili vás v  něčem diváci při premié-
ře, třeba tím, že reagovali jinak, než bylo 
 zamýšleno? 
Byl jsem nejprve na projekci pro lidi, kteří přispí-
vali na vznik Blaníka na hithitu, kde jsem chtěl 
vidět, jak vypadá film vcelku. Nechtěl jsem tam 

být celou dobu, nakonec jsem zůstal až do kon-
ce, a viděl film poprvé. Nicméně v takové jakoby 
koncertní podobě, kdy lidé stáli a ve chvíli, kdy 
se na plátně objevil nějaký politik, který jim kon-
venoval, tak to bylo, jako když kytarista zahra-
je sólíčko, a oni mu aplaudovali. Tam jsem si to 
moc neužil. Proto jsem šel ještě na novinářskou 
projekci, abych to viděl v relativním klidu před 
remiérovým opojením. Tam jsem byl překvape-
ný nejen tím, kolik přišlo novinářů a že se vlast-
ně baví. Nebo mi to aspoň tak připadalo. Ale pak 
tam byla nějaká místečka, kde jsem myslel, že by 
se měli zasmát, a oni se tolik nesmáli. Jen už si 
nepamatuji, kde to bylo. 

Mimochodem, kolikery máte boty?
Myslíte jako Daniel, nebo jako Blaník? Jako Da-
niel mám dvoje zimní, na jaro a na podzim žád-
né, to nosím buď ty zimní nebo letní a ty mám 
asi taky dvoje. A když vezmu Tondu Blaníka, film 
i seriál, tak na nějaké třicítce už jsme.

Málo známá je kapitola Marek Daniel a diva-
dlo. Přitom jste v Brně byl hlavně divadelním 
hercem v HaDivadle. Kde hrajete nyní?
Po škole jsem šel do HaDivadla, tehdy ještě na li-
terární fond a po roce jsem tam vstoupil do pl-
ného angažmá a v různých úvazcích, tím myslím 

„BYLA TAKÉ OTÁZKA, JAKÝ 
ZVOLÍME STYL FILMU, NEBO 

PŘEDEVŠÍM JAKÝ ZVOLÍ MAREK 
NAJBRT STYL FILMU.“
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i půl úvazky a tři čtvrtě úvazky, jsem si tam od-
sloužil dvanáct let. Potom jsem začal dostávat 
nabídky více v Praze a rozhodující bylo, že jsem 
tady potkal svoji ženu, tak jsem se obloukem 
vrátil do Prahy, protože jsem původně Pražák.

A tady hrajete kde? 
V  Praze jsem na  volné noze, v  současné době 
hraji v  Laterně magice v  představení Human 
Locomotion, v Divadle Kalich v představení Po-
divný případ se psem a  s  jednou partou jsme 
nastudovali představení Znovu a líp, které jsme 
postupně hráli v divadlech Palace, Na Perštýně 
a nyní jednáme s divadlem Radka Brzobohaté-
ho, zda bychom ho mohli uvádět tam. 
To jsou pražské scény, kde se objevuji pravidel-
ně. Pak máme ještě spolek Sešlých, s nímž jsme 
nastudovali představení Commedia dell'arte. 
To je zájezdové divadlo. A  pak ještě spolek br-
něnských kamarádů, nejen herců, ale třeba 

i  doktorů, který nastudoval loutkové divadlo 
 Československo. 

Ve  výčtu mi chybí stand-up pořad Na  stojá-
ka. Pokračujete v něm ještě? 
Ano.

Je pro vás jednodušší účinkovat v  klasic-
kém divadle, nebo improvizovat právě třeba 
v Na stojáka?
Mnozí lidé si myslí, že stand-up je pouze 
 improvizace. Ale improvizací je tam pouze re-
akce na  publikum. Základní skeč si zpravidla 
dopředu vymyslíte, někdo si vezme do  hlavy 
základní myšlenku, a  pak ji začnete rozvíjet, 
jiní si to i  napíší a  odříkávají to třeba doslova. 
V  ten moment na  to lidé začínají reagovat, 
a  pak přichází improvizace. Ano, někdy jsem 
šel před lidi takzvaně s  holým zadkem a  něco 
jsem vyváděl. Ale většinou je to připravená věc. 
Dělám to už poměrně dlouho, od  té doby, co 
jsem zpět v Praze. Je to představení kontaktní 
a  uvol něné, jiné jednání s  lidmi, vy zahrajete 
své dvě, tři,  čtyři scénky, oni si mohou dát něco 
k pití… Někdy je to úplná nádhera a někdy zase 
úplná hrůza. Čas od  času se představení ani  
ne dohraje, je-li třeba divák natolik opilý, že 
do něj zasahuje. Ale mám tento druh předsta-
vení rád.

Jak jste se dostal do Prahy 6?
Původně jsem z Vinohrad, pak jsem na  dvacet 
jedna let zmizel mimo Prahu, kdy jsem byl čty-
ři roky na Šumavě na průmyslovce a sedmnáct 
let v Brně. Nicméně když jsem dělal průmyslov-
ku a  vracel jsem se na  víkendy nebo na Váno-
ce do  Prahy, tak jsem měl kamaráda z  Prahy 6 
a s ním jsem chodil na vánoční pivo a přespával 
tady u  něj. Pak jsem dostal angažmá od  pana 

Krobota na hlavní roli v jeho hře Sirup v Dejvic-
kém divadle, rodiče už tenkrát žili mimo Prahu 
a já neměl kde bydlet, tak jsem přespával v ta-
kovém pokojíčku vedle zkušebny na  Lotyšáku. 
Bylo to hned vedle toho kamarádova bytu, který 
mezitím už spravoval jeho bratr. Když se mu tam 
uvolnila místnost, pronajal mi ji. No a když jsem 
se zabouchnul do své ženy, tak jsem se přestě-
hoval k  ní, je to jen o  pár domů dál směrem 
ke Kulaťáku. 

Jak se vám žije v Praze 6?
Praha 6 je nádherná. Ovšem když bydlíte se dvě-
ma malými dětmi u Svatovítské a Kulaťáku, je to 
dvojsečné. Ale když překonáme dvě velké křižo-
vatky, tak už se dostáváme na nádherná místa. 
Mám Prahu 6 rád, jen prostě bydlíme na nejbl-
bějším místě krásné Prahy 6.

To byste mohl nabídnout nějaký tip na tráve-
ní volného času s dětmi…
Určitě rádi navštěvujeme za  barákem krásnou 
zahradu s  dětským hřištěm, což je opravdu 
chvályhodný počin Prahy 6, dále bych třeba 
doporučil hřiště Na  Hadovce, máme rádi také 
Puškiňák, občas si zajdeme dolů k  řece a  dále 
do zoo.

Neláká vás komunální politika? 
Už se mě na to ptali a ano, šel bych do toho. Ale 
podnět by musel vzniknout třeba z  nějaké so-
ciální aktivity, nemám povahu a  nikdy bych si 
netroufnul kandidovat jen tak za nějakou stra-
nu. I když ta nabídka tady už byla. Ale nyní za-
čínám trochu spolupracovat s Člověkem v tísni 
a to jsou aktivity, které by mě možná v budouc-
nu oslovily. Myslím, že vůbec nejsem připravený 
tuto otázku vážně zodpovědět. Ničemu se ale 
ve svém životě nebráním.

„MÁM PRAHU 6 RÁD, 
JEN PROSTĚ BYDLÍME 

NA NEJBLBĚJŠÍM MÍSTĚ  
KRÁSNÉ PRAHY 6.“

Z filmu Prezident Blaník



SOCIÁLNÍ PROJEKTY

KULTURNĚ KOMUNITNÍ CENTRUM SENIOR 
FITNES z. s. 
nabízí volná místa v těchto pravidelných 
kurzech:
němčina – začátečníci; individuální právní pora-
denství; bridž – začátečníci; trénink paměti 
pétanque 
Od 3. května se otevírá zdravotní cvičení s indivi-
duálním přístupem, konat se bude každý čtvrtek 
od 14.30 do 15.30 hodin, v ulici Uralská 6.
V případě zájmu o uvedený program kontaktuj-
te KKC Senior fitnes z.s. , na tel. 281 910 522 
nebo mailem na  recepce@seniorfitnes.cz. Přijít 
můžete i  osobně, adresa je Uralská 770/6, Pra-
ha 6, Bubeneč.

UNIVERZITA KARLOVA OTEVÍ-
RÁ JIŽ POPÁTÉ HISTORICKOU 
BUDOVU KAROLINA A ZVE 
ŠIROKOU VEŘEJNOST NA DEN 
CELOŽIVOTNÍHO VZDĚLÁVÁNÍ 
A FESTIVAL ABSOLVENTŮ. OBĚ 
AKCE SE USKUTEČNÍ V SOBOTU 
21. DUBNA OD 10 DO 16 HODIN 
V KAROLINU, OVOCNÝ TRH 3, 
PRAHA 1.
Návštěvníci se budou moci seznámit se širo-
kou nabídkou celoživotního vzdělávání, kte-
rou představí všech 17 fakult UK. Konkrétně 
jde o  studijní programy pro středoškolskou 
mládež, o Juniorskou univerzitu, a semináře 
Univerzity třetího věku. Na příchozí čeká řada 
zajímavých přednášek, letos z  dílny kolegů 
z Přírodovědecké fakulty, kteří budou hovořit 
například o příbuzenských vztazích v přírodě 
či o tom, jak se na svět dívají geografové.
Připraven je rovněž bohatý doprovodný pro-
gram. Návštěvníci si budou moci vyzkoušet 
první pomoc, ochutnat pokrmy z molekulár-
ního baru, pro všechny jsou pak připraveny 
prohlídky historických budov Karolina.

Den otevřených 
dveří
Centrum informací onkologického pacienta 
pořádá ve středu 11. dubna od 11 do 15 ho-
din den otevřených dveří v  nové dětské 
onkologii, FN Motol, 4. patro. Odborníci zde 
budou odpovídat na otázky pacientů, jejich 
rodin a  přátel. Připravená je psychologická 
a  sociální podpora, informace o  tom, jak si 
povídat s pacientem, jak je důležitá moderní 
léčba a odborníci zde nabídnou druhý názor 
na diagnozu. www.ciop.cz 

Pečovatelská služba Prahy 6 se sídlem 
Břevnovská 4 hledá nového kolegu-kole-
gyni na  pracovní pozici: BEZPEČNOSTNÍ 
DOHLED RECEPCE.
Dohoda o provedení práce, 15.30–19.00 pra-
covní dny, střídavě víkendy 7–19 hod, dohled 
v domě s pečovatelskou službou Šlejnická 5, 
Praha 6. Nástup dle dohody.
Informace naleznete na webových stránkách: 
www.pecovatelskasluzbap6.com Nabídky 
posílejte na: pestova@pecovatelskasluzbap6.
com nebo volejte v pracovní dny na  
tel.: 220 513 535 nebo 220 513 315.

JEDNO Z NEJVĚTŠÍCH A NEJMO
DERNĚJŠÍCH MAMMA CENTER 
BYLO NEDÁVNO OTEVŘENO V ULI
CI BUBENEČSKÁ, JEN PÁR KROKŮ 
OD STANICE METRA HRADČANSKÁ.
Jde o  pracoviště, které spadá do  sítě akredito-
vaných screeningových center, je vybaveno nej-
modernějšími přístroji a  lékaři s  velikou zkuše-
ností v oboru, pod vedením primářky Miroslavy 
Skovajsové, zakladatelky preventivního progra-
mu v České republice.
Centrum je zaměřeno na  komplexní diagnos-
tiku nemocí prsu, od  preventivních – scree-
ningových vyšetření až po  diagnostiku všech 
možných problémů, které se v prsu mohou vy-
skytnout.

Díky tomu, že je na  pracovišti vždy přítomen 
lékař, dostává pacientka, oproti tradičním zvyk-
lostem, do třicet minut od vyšetření nejen ústní 
vysvětlení výsledku, ale také přímo do ruky psa-
ný nález a centrum rovněž komunikuje s odesí-
lajícím lékařem.
Pokud dojde ke  zjištění nemoci prsu, je pa-
cientka plně dovyšetřena, předána a referována 
v  širokém odborném týmu, kde se scházejí ra-
diologové, chirurgové, onkologové, radiotera-
peuti, patologové i plastický chirurg, aby společ-
ně stanovili optimální léčbu. Tímto postupem je 
zajištěna skutečně komplexní péče a léčba. Ob-
jednat na vyšetření se lze hned několika způso-
by: osobně v Mamma centru, telefonicky nebo 
přes internet, kde si může každý vybrat termín, 
který mu nejlépe vyhovuje.

INZERCE

REKONSTRUKCE KOUPELEN 
A KOMPLETNÍ PŘESTAVBY BYTŮ. 
KVALITNĚ A ZA ROZUMNÉ CENY.

Osobní cenová kalkulace 
a konzultace zdarma.

Tel. 777 317 278

Hledám dloudobější podnájem
samostatného pokoje nebo menšího 

bytu na Praze 6 pro 1 osobu. 
Prosím pouze seriózní nabídky.

Kontakt: +420 775 508 193

SERVIS OKEN
SERVIS Ž ALUZIÍ

firma DAKASERVIS
– seřízení oken

– výměna těsnění
TEL: 732 961 398

www.dakaservis.cz

Z BYTU DO RODINNÉHO DOMU – VÝMĚNA!
VYMĚNÍM STAV.  PARCELU VRÁŽ U BEROUNA  

1195 M2 SE ZÁKLADY RD-149,9 M2,  VČ. P. D. ZA BYT 
V OV PETŘINY A OKOLÍ. 

NE PŘÍZEMÍ A POSLEDNÍ PATRO. 
V BYTĚ NECHÁM BYDLET PO DOBU DOSTAVBY.

VÍCE INFO PO TEL: 604 353 637

Výkup starožitných i retro předmětů, sklo, porcelán, obrazy, sošky, lustry, 
nábytek a jiné. Tel.: 608 884 148

Likvidace pozůstalosti + stěhování.
Vyklízíme veškeré bytové i nebytové prostory. Pracujeme o víkendech i svát-
cích. Tel.: 775 520 155

LIKVIDACE POZŮSTALOSTÍ. Vyklidíme Váš dům, byt, půdu, sklep a jiné. 
Volejte kdykoliv. Pracujeme o svátcích i víkendech. Volejte 608 884 148

Nové a moderní Mamma centrum Univerzita Karlova 
pro seniory
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DARKNESS ACTUAL, METALIŠTĚ, 
MOSHER, PARAMBUCHA, PEN
TAGRAM, WHIPLASH. METAL 
BROOM, JAKOŽ I METAL AGE, 
BREATH, BROOM, EXPRESS, 
FROST, GRAVE ČI SAVAGE. 
Jména (převážně) zaniklých fanzinů, tvoří-
cích (převážně) v 90. letech minulého století 
doplněk a  protiváhu oficiálním hudebním 
časopisům, které se domácí heavymetalové 
scéně a  jejím odnožím věnovaly okrajově 
nebo vůbec. Mezi sběrateli jsou ceněnou 
komoditou. A  právě jim je věnovaná výsta-
va břevnovského Popmusea názvem Na-
psat, vydat, šířit. Sám! je průvodcem histo-
rií tohoto fenoménu. Zkoumá jeho kořeny 
ve  zpravodajích prvních heavymetalových 
skupin v Československu a v samizdatových 
tiskovinách obsahujících obvykle překlady 
ze zahraničního tisku, s  občasným domá-
cím zpravodajstvím. Sleduje jejich proměnu 
na  strojopisné, postupně i  tištěné fanziny 
první generace, a  pokusy – někdy úspěšné, 
někdy nikoli – o  jejich proměnu v regulérní 

hudební časopis. Dokumentuje také „zla-
tý věk“ domácího metalového fanzinářství 
v druhé polovině 90. let a pozvolnou promě-
nu „výrobních prostředků“ spojenou s  ná-
stupem počítačů. Výstava pokrývá období 
od druhé poloviny 80. let do prvních let no-
vého tisíciletí, kdy osudy tištěných fanzinů 
začal ovlivňovat stále dostupnější internet. 

4. ROČNÍK ŠTAFETOVÉHO BĚŽECKÉ
HO ZÁVODU CROSS CAMPUS 2018 
SE USKUTEČNÍ V ÚTERÝ 24. DUBNA 
OD 15 DO 19 HODIN. 

Start je před Národní technickou knihovnou. 
Závodit mohou všichni studenti, pedagogové 
i zaměstnanci všech institucí Kampusu Dejvice – 

První letošní vystoupení ze série jazzových 
koncertů v  Písecké bráně patřilo zpěvačce 
s  francouzsko-americkými kořeny Nině Van 
Horn. Ve  skutečně strhující atmosféře zazpí-
vala písně známé zpěvačky a aktivistky za lid-
ská práva Niny Simon. 

Na  dalších koncertech se během jara představí 
Ester Kočičková and Moody Cat Band, 4. dubna 
si zahraje mladý saxofonista a  skladatel Jakub 
Doležal, 12. duben bude patřit charismatické-
mu americkému baskytaristovi Andrew Bullet 
Lauerovi, 2. května následuje multiinstrumen-
talista a skladatel Bharat Rajnošek s Jaroslavem 
Friedlem, Petrem Dvorským, Otto Hejnicem 
a  23. května všechny rozpálí legendární kapela 
Energit (založená Lubošem Andrštem) ve slože-
ní Jan Holeček, Jiří Zelí Zelenka a Vladimír Guma 
Kulhánek. Po prázdninách se připravují koncerty 
seskupení Lanugo, kubánských hudebníků Son 
Caliente, skupiny Madfinger, muzikanta Jana 
Spáleného s  ASPM, zpěvačky Marty Balážové 
a  tria Uvira-Bruno-Hafizi. Závěrečný vánoční 
koncert Jazz Gate bude v  potěše návštěvníků 
tradičně patřit slovenskému bardu Peterovi 
Lipovi. JAZZ GATE je úspěšný cyklus pravidel-
ných setkání vynikajících českých i zahraničních 
hudebníků z  oblasti jazzu a  obdobných žánrů. 
Vedle renomovaných umělců dává prostor 
i mladým začínajícím umělcům a kapelám. Kon-
certy se v Písecké bráně konají s finanční podpo-
rou městské části od roku 2015.

Dejvický Lesamáj
Lesamáj v  Kampusu Dejvice je multižánro-
vý festival v  duchu studentské spoluprá-
ce, sounáležitosti, spontaneity a  kreativity 
v duchu původních tradic majálesu. Koná se 
2. května od  14 hodin. Hlavní dominantou 
Lesamáje bude dřevěné pódium navržené 
a  postavené samotnými studenty kampusu 
v  rámci workshopů ateliérů ČVUT. Diváci se 
mohou těšit na  dvě pódia s  hudbou a  diva-
dlem, studentské kapely i hvězdy, improdiva-
dlo, slam poetry nebo autorská čtení. Chybět 
nebudou ani kreativní workshopy, soutěž 
a další doprovodné aktivity. Více na lesamaj.
kampusdejvice.cz.

Jazz Gate 
v Písecké bráně

Ztracený svět (nejen) metalového 
fanzinu

Cross Campus 2018

Výstava potrvá do 2. června.  
Popmuseum v KC Kaštan je otevřeno 
středa a čtvrtek 16:00–20:00 a sobota 
14:00–18:00 nebo po předchozí dohodě. 
www.popmuseum.cz

VŠCHT Praha, ČVUT, NTK, ÚOCHB, KTF UK a MČ 
Praha 6. Kapacita závodu je 50 týmů, do závodu 
se ale mohou hlásit i jednotlivci,  do týmů je za-
řadí organizátoři. Na trati budou překážky. Nej-
rychlejší tým získá kromě hodnotných cen také 
putovní pohár Kampusu Dejvice. Startovné je 
zdarma díky podpoře městské části Praha 6 a in-
stitucí Kampusu Dejvice. Těšit se můžete na do-
provodný program i občerstvení.
Registrace k závodu na www.crosscampus.cz.
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NĚKOLIK TISÍC LIDÍ SI BĚHEM TÉMĚŘ DVOUMĚSÍČ
NÍHO PROVOZU NAŠLO CESTU DO UMĚLE ZASNĚ
ŽOVANÉHO LYŽAŘSKÉHO AREÁLU NA VYPICHU. 

Postupně byly upraveny až čtyři běžkařské stopy pro klasiku a dvě sto-
py na bruslení na 280 metrů dlouhém okruhu a sloužily rekreačním ly-
žařům a hlavně dětem, které se prvními krůčky na lyžích s běžkařskou 
technikou teprve seznamovaly. Každé dopoledne okruh patřil dětem 
ze základních škol, které se v lyžařské škole pod vedením instruktorů 
učily základy běžkování. Zdarma si také mohly zapůjčit lyže. „Lyžařská 
škola měla velký ohlas a ze škol se tu vystřídalo přes tisíc dětí, které 
program bavil,“ říká radní pro sport a volný čas Libor Bezděk (STAN). 
Extrémní zájem o běžkování byl hlavně o víkendech, kdy byly stopy 
doslova plné. Veřejnost se také mohla zapojit do závodů, něco se přiu-
čit v běžecké škole od olympijské vítězky Kateřiny Neumannové nebo 
si zvednout náladu při lyžování v kostýmech. „Přesun areálu z Chuch-
le na Vypich hodnotím jako velmi úspěšný. Díky tomu, že stroje jsou 
nyní majetkem pražského DDM, předpokládám, že projekt takto bude 
pokračovat i v dalších letech,“ dodal Bezděk. Ski park na Vypichu byl 
uveden do provozu kvůli -příliš teplému prosinci a lednu až na začát-
ku února, ale během několika týdnů si našel řadu příznivců běžkování. 
Většinu času totiž šlo o jediný sníh, který v Praze byl. Od 19. března již 
byla uzavřena půjčovna lyží i občerstvení, ale stopy byly upravovány, 
dokud to množství sněhu a přicházející jaro umožňovaly.

Školáci se učili lyžovat  
na Vypichu
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Tradiční sportovní 
akce pro seniory 
a jejich vnoučata

„Sportujeme 
v každém věku“ 

se letos uskuteční 
27. května v areálu 
venkovních  
sportovišť FTVS.

Praha 6 ve spolupráci 
s tělovýchovnou fakul-
tou zve na sportovní 
akci všechny děti a jejich babičky a dědečky (seniory nad 60 let).
Jako každý rok na všechny čeká bohatý doprovodný program a atrak-
tivní sportovní disciplíny. Akce se zúčastní sportovní legendy a známé 
osobnosti. 
Pro soutěživé děti a seniory jsou připraveny zajímavé odměny. Všichni 
účastníci dostanou vouchery na občerstvení.

Registrovat se můžete už nyní na mailu: pecinova@ftvs.cuni.cz 
nebo v pracovních dnech na tel. čísle: 220 172 412. 

INZERCE



duben 2018 25

SPOLKY A OBČANSKÉ INICIATIVY

Stránka spolků a občanských iniciativ Prahy 6
Tato stránka publikuje soukromé názory zástupců spolků činných v Praze 6. Příspěvky zasílejte na spolky-redak-
ce@praha6.org. Archiv a plné verze článků na praha6.org. Texty nevyjadřují postoje MČ, odpovídají za ně pode-
psané spolky a iniciativy. 

Komentář k  památkové ochraně Polikliniky 
Pod Marjánkou

Zima tomu chtěla, nebo spíš nějaký virus v ob-
dobí chřipek, že jsem se na poliklinice v Břevno-
vě objevil jako pacient na plicním oddělení. Byl 
krásný den, čekárna byla plná slunce a já se tam 
- i  přes svůj kašel a  viditelně chátrající interiér 
všude okolo - cítil velmi dobře.
Chystaná rekonstrukce Polikliniky Pod Marján-
kou je napínavá záležitost. V  prosinci časopis 
Šestka neotisknul můj kritický článek na  toto 
téma, a když tak konečně v únoru učinil, tak dva-
krát pochybil. Jednak byl článek rozkouskován 
na dílčí otázky a nebyl otištěn v původní formě 
eseje s  nadpisem, podnadpisem a  podpisem 
autora, a  za  druhé odpovědi redakce na  otaz-
níky, které vznášel, působily jako promarněná 
příležitost, jak neuspokojivou situaci ohledně 
polikliniky vysvětlit. 
Poslední novinkou je opětovné prohlášení 
polikliniky za  nemovitou kulturní památku. 
Radnice namítá, že se tím rekonstrukce pozdr-
ží, protože s  památkáři bude potřeba návrh 
konzultovat. Jako člověk, který je s  památkáři 
ve  styku pravidelně, tento stav naopak vítám. 
U projektu, který zatím vzbuzuje řadu otazníků, 

jsou totiž památkáři skoro jedinou možností, jak 
něco z kvality stavby zachovat. Třeba ty proslu-
něné čekárny.
Kromě nadčasového výrazu fasády a  hmotové 
kompozice se totiž kvalita polikliniky nachází 
především uvnitř. Nejen zmíněné čekárny, ale 
celé provozní schéma polikliniky – tedy funkční 
a prostorové řešení chodeb a schodišť – je navr-
ženo velmi promyšleně. Samostatnou kvalitou 
z hlediska vybavení objektu jsou bývalé prosto-
ry jídelny a rehabilitačního centra.
Kvalita polikliniky v Břevnově je tak daná, a nic 
na  tom nemění fakt, zda je či není prohlášena 
památkou. A  je zásadním úkolem architekta 
nebo projektanta rekonstrukce, aby tuto kvalitu 
rozpoznal a v rámci návrhu zohlednil. Vzhledem 
k  tomu, že architekt někdy pod tlakem klienta 
z důvodu rentability ustoupí od zachování kva-
lity stavby, mohli by právě památkáři nabídnout 
objektivní názor. 
Z  důvodu nekvalitního projektu pro stavební 
povolení je současný zpracovatel projekto-
vé dokumentace nucen dělat v  projektu řadu 
změn. Vnímám to jako šanci, jak kvalitu stavby 
více zohlednit a např. znovu otevřít téma jídel-
ny. Zároveň to dává příležitost radnici, aby před-
stavila projekt veřejnosti způsobem, který bude 
skutečně dávat smysl. Na základě osobní zkuše-
nosti z  jiných projektů doporučuji, aby radnice 

Squatteři přicházejí o důvod znovu obsadit 
Šatovku – magistrát schválil změnu územ-
ního plánu, která umožní její zamýšlené 
využití.   Radnice připravuje výběrové ří-
zení na provoz domu pro seniory v Šolíno-
vě. Smlouva na  30 let bez možnosti radni-
ce ovlivnit rekonstrukci budovy připomíná 
nevýhodnou smlouvu na  polikliniku Pod 
Marjánkou.   Stará teplárna ve Veleslavíně 
jde k zemi. Chystá se výstavba domů se 400 
byty.   Provizorní lávka do Troje by mohla 
být hotova do půli roku 2019.   Jen za stu-
dii lanovky do ZOO zaplatil ROPID 1,5 milio-
nu.   Rekonstrukce stanice metra Dejvická 
proběhne za provozu, vyjde na 100 milionů 
a  potrvá do  podzimu.   Z  kanceláří nad 
Billou hned u  stanice metra Petřiny vzniká 
ubytovna. Obyvatelé mají obavy a  sepi-
sují petici.   Autobus vedený tunely mezi 
Smíchovem a  Hradčanskou by mohl jezdit 
od jara.   Z Bořislavky na Babu pojede bus 
216. V radniční anketě těsně 54:46 „zvítězili“ 
jeho odpůrci.
Tipy pište na spolky-redakce@praha6.org
J. Koňaříková, J. Škvor, V. Hodek, L. Špičáková

Památka nepamátka

Jednou z  plánovaných dopravních staveb 
na území Prahy 6 je tzv. komunikační propojení 
Evropská-Svatovítská (KES), prezentované jako 
obchvat Vítězného náměstí, který by měl zklid-
nit dopravní situaci. Již v dřívějších fázích přípra-
vy této stavby zaznívaly podložené námitky, že 
KES stav na Vítězném náměstí výrazně nezlepší 
a  naopak přivede do  centra naší městské části 
novou ,,indukovanou” dopravu. 
V únoru letošního roku však Odbor ochrany pro-
středí magistrátu rozhodl, že ukončuje posuzo-
vání vlivu této stavby na životní prostředí. Odvo-
lává se na novelu stavebního zákona, podle které 
posuzování nepodléhají komunikace kratší než 
2 km bez ohledu na jejich kapacitu. Podle ní má 
mít KES –  sběrná komunikace o délce 820 m, šíř-
ce 17 m a kapacitě 22 tisíc vozidel denně (zhruba 
jako ulice Jugoslávských partyzánů nebo Svato-
vítská) –  vliv na životní prostředí zcela zanedba-
telný, což je v pozoruhodném kontrastu s dopo-
sud učiněnými faktickými  závěry.

Zároveň je podle novely vyřazena veřejnost ze 
všech stavebních řízení bez vlivu na životní pro-
středí, tedy nově i  KES. Občané Prahy 6 se tak 
musí spoléhat na  to, že jejich zájmy ve  všech 
fázích přípravy této stavby bude hájit zvolená 
samospráva Prahy 6, a že úředníci městské části 
dohlédnou na dodržení všech zákonných limitů 
i dosavadních doporučení Odboru ochrany pro-
středí magistrátu. Mezi ty patří revize dopravní 
studie podle stavu po zprovoznění tunelového 
komplexu Blanka, dopracování akustické studie 
a doložení potřeby kácení. 
Další kroky radnice při rozhodování o  umís-
tění a  případné podobě nové komunikace by 
tedy měly být vedeny nejen snahou o zajištění 
plynulosti automobilové dopravy, ale zároveň 
o eliminaci jejích negativních dopadů na zdra-
ví obyvatel Prahy 6. Hygienické limity jsou totiž 
v  širším centru Prahy 6 v  současnosti mnohdy 
překračovány. Je třeba, aby úpravy uliční sítě 
tuto situaci nezakonzervovaly a  naopak vedly 
směrem ke zlepšování životního prostředí. 
Radim Vočka, spolek Via Praha 6

Odstraňování graffiti 
levněji?

Kdo ohlídá KES? 

Dle informace z  únorové Šestky bylo loni 
 odstraněno 2510 m2 graffiti za 16,7 mil. Kč (1m2 

za  6653 Kč (!!). Navrhujeme radním, aby větší 
plochy, které se stávají oběťmi čmáralů ihned 
po  obnovení nátěrů, např. protihlukovou zeď 
u  Evropské naproti obratišti busů u  Nádraží 
 Veleslavín, místo toho předali třeba studen-
tům AVU jako cvičnou plochu a  přispěli jim 
na  barvy.
Jiří John, spolek Veleslavín-Vokovice k životu

Letem světem

Poznámka redakce: 
Program na  odstraňování graffiti se velmi 
často týká nemovitostí soukromých vlastní-
ků a  jejich majetek nemůže radnice Prahy 6 
nikomu „předat“. 

ustavila pracovní skupinu složenou ze zástupců 
klíčových aktérů, která bude celý proces řídit 
a kontrolovat.
Michal Volf, Spolek Pro Břevnov, autor je 
 architekt 
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Z úřední desky
UMÍSTĚNÍ VELKOOBJEMOVÝCH 
 KONTEJNERŮ V ROCE 2018
Odbor ochrany prostředí hl. m. Prahy v roce 2018 
zorganizoval opět projekt sběru objemného od-
padu z  domácností pomocí velkoobjemových 
kontejnerů. Kontakt na pracovníka je Ing. Janda, 
tel. 236 004 263. 

VOK bude přistaven v  určeném termínu pouze 
na max. 4 hodiny.

● Po  celou dobu odborná obsluha bude mo-
nitorovat jeho naplňování odpadem, evidovat 
počty návozů a zodpovídat za čistotu vysbírané-
ho odpadu.
● VOK je určen pouze pro občany hl. m. Prahy.
Akci zajišťuje a  hradí odbor ochrany prostředí 
MHMP z rozpočtu hl. m. Prahy (z paragrafu pre-
vence vzniku odpadů), kontakt na jeho pracovní-
ka je Ing. Janda, tel. 236 004 263. 

DO KONTEJNERU LZE ODKLÁDAT:
Starý nábytek, koberce a linolea, zrcadla, umyva-
dla, vany a WC mísy, staré sportovní náčiní, auto-
sklo a kovové předměty.

DO KONTEJNERU NELZE ODKLÁDAT:
Do  kontejneru je zakázáno odkládat živnos-
tenský odpad, nebezpečný odpad (např. au-
tobaterie, zářivky, barvy, rozpouštědla, motorové 
oleje a  obaly od  nich), bioodpad (tzn. veškerý 
rostlinný odpad), stavební odpad, dále pak pneu-
matiky, elektrospotřebiče, televizory a PC moni-
tory, počítače, lednice, mrazáky a sporáky.

Další informace získáte na  telefonním čísle 
220 189 402 (Jana Drechselová–ÚMČ Praha 6), 
tel. 236 004 263 (Ing. Janda MHMP). 

3. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. V Nových Vokovicích x U Vokovické školy

2. Evropská x Přední

4. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. K Brusce x Na Valech

2. Václavkova – nádraţí Praha Dejvice

3. Dejvická x V.P.Čkalova x Jaselská

5. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Dejvická x Na Hutích

2. Kafkova x Buzulucká

3. Pod Kaštany x Jaselská

9. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Puškinovo nám. x Českomalínská

2. Krupkovo náměstí – u kostela

3. Českomalínská x Juarézova

10. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. nám. Interbrigády

2. Ve Struhách x Antonína Čermáka

3. Čs. Armády x Eliášova

11. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Rooseveltova x Národní obrany u separace

2. Terronská x Albánská

3. Terronská x Verdunská

12. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Sušická x U Hadovky

2. Kozlovská x Na Karlovce

16. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Na Kuthence x Na Čihadle

2. Šárecká x Na Pískách

3. Krohova x Nad Lesíkem

17. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Na Ostrohu x Průhledová

2. Na Klimentce x Na Míčánce

3. Na Ostrohu x Fragnerova

18. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Na Fišerce x Na Špitálce

2. Zengrova x Na Kvintusce

3. Kolejní x Zelená

19. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Koulova x Čínská

2. Studentská x Zikova

23. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Šárecká x Mydlářka

2. Africká x Alţírská

3. Kladenská x K Lánu

24. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Africká x Kamerunská

2. Arabská u gymnasia

3. Tobrucká – parkoviště

25. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Nad Šárkou x Na Beránce

2. Horoměřická x Vostrovská

3. Arabská x Egyptská

26. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Nad Šárkou x Na Kuthence

2. Vostrovská x Na Pernikářce

3. Soborská proti č. 32 u dětského hřiště

30. 4. 2018 od 16.00 do 20.00 hod.

1. Horoměřická x K Vršíčku

2. V Šáreckém údolí před č.84/1444

3. V Šáreckém údolí – Ţeţulka

Jarní úklid I. část
V rámci jarního úklidu organizovaného Prahou 6 
budou občanům k  dispozici velkoobjemové 
kontejnery na likvidaci zejména rostlinného od-
padu ze zahrádek, ale i na likvidaci objemného 
odpadu z domácností.

●  Kontejnery přistavené od  pátku do  soboty 
budou na  stanoviště přistaveny vždy v  pátek 
nejpozději do  12 hod., odvoz bude proveden 
v sobotu ve 22 hod. 
● Kontejnery přistavené od neděle do pondělí 
budou na  stanoviště přistaveny vždy v  neděli 
nejpozději do  12 hod., odvoz bude proveden 
v pondělí ve 22 hod. 
V  případě naplnění bude zajištěna jejich pra-
videlná výměna. Po  svozu zajistí dodavatelská 
firma úklid každého stanoviště. Prosíme obča-
ny, aby u  všech kontejnerů dodržovali třídění 
odpadu dle označení kontejnerů.

DO  KONTEJNERU NELZE ODKLÁDAT: živnos-
tenský odpad, nebezpečný odpad (např. auto-
baterie, zářivky, barvy, rozpouštědla, motorové 
oleje a obaly od nich), stavební odpad, dále pak 
pneumatiky, elektrospotřebiče, televizory a  PC 
monitory, počítače, lednice, mrazáky a sporáky.

Případné dotazy zodpoví pracovníci odděle-
ní inspekce, odboru dopravy a životního pro-
středí na tel. čísle 220 189 379, 220 189 905, 
220 189 909.

Pá – So 6.–7. 4.
Na Větrníku x Dusíkova
8. listopadu x U Kaštanu
Heyrovského náměstí u obchodu
Nad Višňovkou x K Mohyle
Kralupská x Dobrovízská
Ne – Po 8.–9. 4.
Na Okraji x Maříkova
Soborská x Nad Šárkou
Hošťálkova x Štefkova
Dělostřelecká x Spojená
U Dejvického rybníčku x Na Rozdílu
Pá – So  13.–14. 4. 
Glinkova x Kanadská
Nad Hradním vodojemem před č. 8
Roztocká proti Riverside School
Pod Petřinami x Střední
U 5. baterie - Nám. Před bateriemi
Ne – Po 15.–16. 4. 
Na Petynce x U Střešovických hřišť
Na Viničních horách x Na Karlovce
Nad Hradním potokem x Potoční
Slunná x U Laboratoře
Horoměřická proti nemovitosti čp. 2334
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Nebytové jednotky

Bytové jednotkyPRODEJ A BYTOVÝCH A NEBYTOVÝCH 
JEDNOTEK

Prodej nebytových jednotek
MČ Praha 6 nabízí k prodeji 7 nebytových jednotek dle přehle-
du s termínem pro podání přihlášek do 23. 4. 2018 do 15,00 
hod. Bližší informace jsou uvedeny na  webových stránkách 
www. praha6. cz - úřední deska - prodej nebytových jednotek 
výběrové řízení a na webových stránkách www.sneo.cz

Prodej bytových jednotek
MČ Praha 6 nabízí  prodeji 9 bytových jednotek dle přehledu 
s termínem pro podání přihlášek do 14. 5. 2018 do 15,00 hod. 
Bližší informace jsou uvedeny na webových stránkách www. 
praha6. cz - úřední deska - prodej bytových jednotek výběro-
vé řízení a na webových stránkách www.sneo.cz

MČ Praha 6 průběžně nabízí k pronájmu formou výběro-
vého řízení byty a nebytové jednotky za smluvní měsíční 
nájemné, bližší informace najdete na  webových strán-
kách www.praha6.cz - úřední deska - výběrová řízení 
na pronájem bytů/nebytových jednotek.

INZERCE

Pá – So 20. – 21. 4. 
U Vojenské nemocnice x U 4. baterie
Macharovo náměstí (ul. Západní)
Stochovská x Třebonická
Na Větru - u trafostanice
Zeyerova alej x Na Klášterním
Ne – Po 22.–23. 4. 
Moravanů x Libovická
Cukrovarnická před č. 77/896

U Ladronky x Oddělená
Cukrovarnická x Pod Vyhlídkou
Parléřova x Myslbekova
Pá – So 27.–28. 4. 
Moravanů x Rozdělovská
U Silnice x Ke Džbánu
U Kolejí x U Stanice
U Kolejí x Za Vokovickou vozovnou
Matějská x Průhledová

Ne – Po 29.–30. 4. 
Na Pískách x Sušická
Stamicova x Brixiho
Ruzyňská x Únětická
Říčanova x Řečického
Na Okraji x Polní

KPK Podlahy  Zděnek Veselý

kladení podlah, PVC, plovoucí podlahy, 
parkety, dřevěné podlahy

Kociánova 1586, Praha 13  Tel.: 602 340 495
www.kpkpodlahy.cz
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PÍSECKÁ BRÁNA
K Brusce 208/5, 160 00 Praha 6–Hradčany,  
tel.: 233 321 313, www.piseckabrana.cz.,  
otevřeno út–ne 11 až 19 hod.

4. 4.  19.00  JAZZ GATE: Jakub Doležal kvartet. Kon-
cert známého saxofonisty a skladatele Jakuba Doležala 
a skvělé jazz/fusion kapely. 
12. 4. 19.00  JAZZ GATE: Andrew THE BULLET Lauer 
(USA). Významný světový baskytarista a virtuos. 

DIVADLO SEMAFOR
Dejvická 27, Praha 6, www.semafor.cz,  
tel. 233 901 384, e–mail, vstupenky@semafor.cz
Začátky představení v 19 hod.,

1. 3. Kytice  
3. 3. 16:00  Co na světě mám rád  
4. 3. 16:00  Začalo to Vestpocketkou 
7. 3. Prsten pana Nibelunga  
14. 3. Čochtanův divotvorný hrnec  
15. 3. Kytice  
16. 3. Zlomené srdce lady Pamely 
18. 3. 16:00  Kdyby tisíc klarinetů  
21. 3. Šest žen  
22. 3. Zlomené srdce lady Pamely  
24. 3. 16:00  Mam'zelle Nitouche  
25. 3. 16:00  Kytice  více 
28. 3. Kdyby tisíc klarinetů  
29. 3. Šest žen 

HOSTÉ
5. 3.  Všechnopárty  
6. 3.  Všechnopárty  
12. 3.  Dejvická LIVE! Večery s Prahou 6  
13. 3. 18:00  Takarazuka: Sadako a tisíc jeřábů  
19. 3.  Všechnopárty  
20. 3.  Všechnopárty  
23. 3.  Koncert kapely Stařenky  
26. 3.  Všechnopárty  
27. 3.  Všechnopárty

DIVADLO SPEJBLA 
A HURVÍNKA
Dejvická 38, Praha 6–Dejvice.  
tel. 224 316 784, www.spejbl-hurvinek.cz.

4.–6. 4. 10,00   Hurvínek mezi osly
7. 4. 14,00 a 16,30  Hurvínek mezi osly
11. 4. 10,00  Hurvínek mezi osly
12. a 13. 4. 10,00  Hurvínkovo přání
14. 4. 14,00 a 16,30  Hurvínkovo přání
17. a 18. 4. 10,00  Hurvínkovo přání
18. 4. 19,00  Spejbl a město hříchu
19. a 20. 4. 10,00  Pohádky pro Hurvínka
21. 4. 14,00 a 16,30  Pohádky pro Hurvínka
22. 4. 10,30 a 14,00  Pohádky pro Hurvínka
24. 4. 10,00 a 14,30  Pohádky pro Hurvínka
25. 4. 10,00  Pohádky pro Hurvínka
25. 4. 19,00  Dějiny kontra Spejbl
26. 4. 10,00  Hurvínkova cesta do Tramtárie
28. 4. 14,00 a 16,30  Hurvínkova cesta do Tramtárie
29. 4. 10,30 a 14,00  Hurvínkova cesta do Tramtárie

DLABAČOV
KINO–DIVADLO–KAVÁRNA. Bělohorská 24, 
Praha 6. POKLADNA (půl hodiny před prvním 
představením), tel.: 233 102 991, pokladna@
dlabacov.cz, www.dlabacov.cz. Kino senior 60 Kč, 
Baby kino 80 Kč.

1. 4.  20:00  Eric Clapton 
2. 4.  19:00  Nic jako dřív / dokument
 21:00  Mečiar /dokument
3. 4.  17:00  Sedm zbytečných 

GALERIE VILLA PELLÉ
Praha 6, Pelléova 10, tel. 224 326 180, e-mail: info@
villapelle.cz, www.villapelle.cz
Otevřeno: út–ne 13–18 hod.

VÝSTAVY
do 15. 4.  Vendula Chalánková AU!
Reprezentativní výběr obrazů Venduly Chalánkové 
z posledních let i premiérová série osob-ních „tra-
gikomiksů“ nebo autorčiny animace vytvořené pro 
Českou televizi. 
12. 4. od 18:00 Komentovaná prohlídka výstavy 
s Vendulou Chalánkovou
Stálá součást výstavy: Vystřihovánky s Vendulkou –  
vytvořte si barevné koláže podle šablo-nek Venduly 
Chalánkové. 

NABÍDKA PRO ŠKOLY A ŠKOLKY / TD NA  
OBJEDNÁNÍ
AU! V tragikomiksu s Vendulou Chalánkovou. Komen-
tovaná prohlídka s tvůrčí dílnou, pro II. stupeň ZŠ 
a střední školy.
Papírové zpívánky s Vendulou. Komentovaná prohlíd-
ka výstavy s tvůrčí dílnou, pro I. stupeň ZŠ a MŠ.

DEJVICKÉ DIVADLO
Pokladna a rezervace vstupenek: tel. 233 332 430, 
rezervace@dejvickedivadlo.cz. Pokladna otevřena 
od 16:00, o víkendech a svátcích dvě hodiny před 
začátkem představení. Začátky představení v 19:30, 
není-li uvedeno jinak.

5. 4.  P. Zelenka: Elegance molekuly
7. 4.  Elegance molekuly I. premiéra
8. 4.  Elegance molekuly II. premiéra
10. 4.  Shakespeare a čas. Setkání s profesorem Marti-

nem Hilským nad dílem Williama Shakespeara. 
12. 4. Vražda krále Gonzaga
13. 4. Ucpanej systém (s anglickými titulky)
14. 4. Elegance molekuly
15. 4. Zimní pohádka
16. 4. Kafka ’24

 19:00  Operace Entebbe 
 21:00  Ready player One: Hra začíná - titulky 
4. 4.  15:00  Nikdys nebyl / kino senior
 17:00  Operace Entebbe 
 19:00  Planeta Česko 
 21:00  Ready player One: Hra začíná - titulky 
5. 4.  17:00  Příslib úsvitu 
 19:00  Do větru
 21:00  Archa světel a stínů
6. 4.  15:00  Já, Tonya / kino senior
 17:00  Do větru 
 19:00  Ztratili jsme Stalina
 21:00  Gringo: Zelená pilule 
7. 4.  13:00  Sherlock Koumes 
 15:00  Jo Nesbo: Doktor proktor a vana času
 17:00  Do větru 
 19:00  Dej mi své jméno
 21:00  Ztratili jsme Stalina 
8. 4.  13:00  Jo Nesbo: Doktor Proktor a vana času 
 15:00  Sherlock Koumes 
 17:00  Ztratili jsme Stalina 
 19:00  NICO, 1988 
9. 4.  18:00  Cestovatelské přednášky
 21:00  Batalives: Baťovské životy / dokument
10. 4.  17:00  Máří Magdalena 
 19:00  Příslib úsvitu 
 21:15  Tlumočník 
11. 4.  15:00  Tátova volha /kino senior
 17:00  Ztratili jsme Stalina 
 19:00  Plážoví povaleči 
 21:00  Eric Clapton 
12. 4.  17:00  Plážový povaleči 
 19:00  Foxtrot 
 21:00  Miami 
13. 4.  15:00  Tátova volha /kino senior
 17:00  Foxtrot 
 19:00  Hamlet /záznam divadelního představení 
14. 4.  13:00  Jo Nesbo: Doktor Proktor a vana času 
 15:00  COCO 
 17:00  Fakjů pane učiteli 3 – dabing 
 19:00  Foxtrot 
 21:00  Rampage: Ničitelé
15. 4.   15:00  Povídkové nepohádky Josefa Čapka /

divadlo pro děti
16. 4.    19:00  Travel the world with almost no money 

/přednáška
 21:00  Bufo Alvarius /dokument
18. 4.  15:00  Tlumočník /kino senior
20. 4.  15:00  Tlumočník /kino senior
21. 4.  19:00  Hastrman 
 21:00  Vadí, nevadí 
22. 4.  13:00  V husí kůži 
 15:00  Sherlock Koumes 
23. 4.  19:00  Grygar /dokument
 21:00  Nico, 1988 
24. 4.  17:00  Vadí, nevadí 
 19:00  Archa světel a stínů 
 21:00  Hastrman 
25. 4.  15:00  Máří Magdaléna /kino senior
 17:00  Hastrman
  19:00  Scream for me Sarajevo /film o rocko-

vém koncertu, který odehrál frontman kapely 
Iron Maiden Bruce Dickinson v roce 1994 
uprostřed obléhání Sarajeva.

26. 4.  21:00  Sedm zbytečných 
27. 3.  15:00  Planeta Česko /kino senior
 19:00  Manželství v kostce /divadel. představení 

17. 4.   Pokus o vytvoření osobnosti ze sebe sama. 
Uvádí divadlo Komediograf

19. 4.  Vzkříšení
20. 4.  Vražda krále Gonzaga
21. 4.  Dabing Street
22. 4. Elegance molekuly
23. 4. Interview
25. 4. Racek
26. 4. Kakadu
29. 4. Zásek
30. 4. Elegance molekuly

ANTI.KVARIÁT DD
15. 4. 20 hod. / Večer jedna báseň. Netradiční talk show 
Lukáše Pavláska
16. 4. 20 hod. / Spal jsem s Marilyn. Představení studia 
DAMÚZA
22. 4. 16 hod. / Pohádky slovosledí babičky
23. 4. 20 hod. / Co.media. Intermediální integrál Marti-
na Myšičky. 
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MUZEUM HL. M. PRAHY
www.muzeumprahy.cz

Müllerova vila / Nad Hradním vodojemem 14, Praha 6
tel.: 224 312 12, www.muzeumprahy.cz
otevřeno: út, čt, so, ne 9–18 hod. Návštěva je možná 
po předchozí rezervaci. Pokladna je umístěna v gale-
rii Studijního a dokumentačního centra Norbertov.

Rothmayerova vila / U Páté baterie 896, Praha 6
tel.: 224 312 012, www.muzeumprahy.cz
otevřeno: út, čt, so, ne 9–18 hod. Návštěva je možná 
po předchozí rezervaci.

Studijní a dokumentační centrum Norbertov
Nad Hradním vodojemem 13, Praha 6
tel.: 233 323 997, www.muzeumprahy.cz
otevřeno: út, čt, so, ne 10–18 hod.

VÝSTAVA
12. 4. – 17. 6.
Adolf Loos – Viktor Bauer
Realizace Adolfa Loose v interiérech klasicistního 
zámečku v areálu brněnského výstaviště pro průmysl-
níka Viktora rytíře Bauera von Rohrfelden. 

PŘEDNÁŠKA
25. 4. 17.00 hod. Adolf Loos – Viktor Bauer
Známé i dosud nepublikované zakázky, které realizo-
val Adolf Loos pro brněnského cukrovarníka Viktora 
Bauera. Rezervace na www.muzeumprahy.cz

PROCHÁZKA
17. 4. 17.30 hod. Od Müllerovy vily k místu, kde stáva-
la Malovaná brána.

KAŠTAN–scéna 
UNIJAZZU
Bělohorská 150, 169 00 Praha 6, www.kastan.cz, 
e-mail: kastan@kastan.cz

2. 4. 20:00 KONCERT / Tracy Bruen Band (IRL)
3. 4. 20:00 KONCERT / Pilgrim Pimple
4. 4. 20:00 DIVADLO / Divadlo Dejvického ateliéru: 
Holmes v podezření
5. 4. 18:00 VERNISÁŽ VÝSTAVY / František Bukeš: 
Malby a jiné...
5. 4. 20:00 KONCERT / Ekšarí, Miloslav Konig
6. 4. 20:00 KONCERT / DPvJU, Byl pes
7. 4. 15:00 DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Buchty a loutky: 
Kocour v botách
7. 4. 20:00 KONCERT / Andrej Polanský wtf Emül 
Langman (CZ/D), Robin & the Elephant (D), Helemese
10. 4. 18:30 PŘEDNÁŠKA / Ing. arch. Zdeněk Lukeš: 
Slavní německy hovořící architekti, narození na na-
šem území: Architekt a teoretik Adolf Loos (1870-
1933) 
11. 4. 20:00 KONCERT / Phil Shoenfelt & The Southern 
Cross
12. 4. 20:00 KONCERT / Martina Trchová & Prune
13. 4. 20:00 KONCERT / Awali, Ivana Mer (SK)
14. 4. 15:00 DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Divadlo Kamará-
di: Aniččino srdíčko
14. 4. 20:00 KONCERT / Matěj Ptazsek & Jan Stehlík, 
David Evans (US)

DŮM DĚTÍ A MLÁDEŽE
U Boroviček 650/5, 163 00, Praha 6. Informace 
najdete na www.ddmp6.cz.

Sobota 7. 4. od 9.30 do 12 hod.
Hladit a krmit dovoleno! Zvířátkům v zookoutku 
můžete přinést, suchý chleba nebo zeleninu a ovoce. 
Zveme předškolní děti, děti i mládež. 

Sobota 7. 4. od 10 do 12 a od 12 do 14 hod.
Keramická sobota – pro ty, co nemají čas na pravi-
delné kroužky. Přihlášky předem na tel. 235 323 333 
nebo klara.pliestikova@ddmp6.cz

Sobota 7. 4. od 14 do 17 hod.
FIMO dílna – vlastnoručně si vyrobte krásné šperky 
– téma Extrudér. Vhodné pro účastníky od 12 let a do-
spělé. Pouze přihlášky předem na gabriela.lasikova@
ddmp6.cz

Čtvrtek 26. 4. od 19.30 hod. kavárna kina Dlabačov
Studentský jam. Večer věnovaný všem začínajícím 
muzikantům, kteří mají chuť si zahrát. Pro širokou ve-
řejnost, vstup volný, grant od Městské části Praha 6.

Pátek 27. 4. od 16 do 18 hod., dopravní hřiště Vypich
Čarodějnické odpoledne plné soutěží a zábavných 
aktivit především pro mladší děti s jejich doprovo-
dem. Vstup volný

DDM vyhlašuje další ročník soutěže pro filmaře 
do 20let Pražský filmový kufr 2018. Informace 
na webu www.prazskyfilmovykufr.cz

Komunitní centrum 
NESEDÍM–SOUSEDÍM 
roh Anastázovy a Sartoriovy ulice.  
Kontakt: www.nesedimsousedim.cz, nesedimsouse-
dim@gmail.com, tel. 702 816 476

Pravidelný program od pondělí do pátku. 
Otevřená sousedská setkání 18.30–21.00 Sousedíme! 
4. 4. Stříhání vlasů

DOMOV SV. KARLA 
BOROMEJSKÉHO 
K Šancím 50/6, 163 00 Praha 17 – Řepy, tel. 
277 003 545. www.domovrepy.cz

PC kurz pro seniory 
úterý od 10.00 – 11.30 a středa 10.00 – 11.30 hod.

Cvičení s prvky jógy 
čtvrtek od 9.00 hod. Stadión mládeže, Kotlářka

Tvůrčí psaní 
pondělí v 10.30 –12.00 hod.

Kurz sebeobrany pro seniory 
každé úterý v dubnu od 10.00 – 11.00 hod.

VÝLETNÍK
Sraz vždy v 9 h u závory na Hradčanské 
4. 4. Okruh Modřanskou roklí
11. 4. Přírodní park Říčanka
18. 4. Kostel sv. Václava ve Staré Boleslavi. SRAZ: 8.45 
Hradčanská u závor 
25. 4. Šárka
Více informací na www.dlouhomladi.cz nebo  
737 670 026
Výletník probíhá díky podpoře MČ Praha 6.

28. 4.  13:00  Králíček Petr 
 15:00  V husí kůži 
 17:00  Měsíc Jupitera 
  20:00  Avengers: Infinity War – divácká beseda 

s filmovým kritikem Kamilem Filou
30. 4.  19:00  Stopy hrůzy/PlanetDark  

16. 4. 19:00 PŘEDNÁŠKA S PROJEKCÍ / Ladislav Tajov-
ský: Island po svých
17. 4. 20:00 POSLECHOVÝ VEČER / Turek & Turek 
uvádí…
18. 4. 20:00 KONCERT / Jiříkovo vidění, Jack Saint 
Band (PL)
19. 4. 20:00 KONCERT / Fask Luma, Postižená oblast
20. 4. 18:00 KONCERT / Festival osamělých písničkářů
21. 4. 15:00 DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Divadlo KAKÁ: 
Ošklivé káčátko
21. 4. 17:00 KONCERT / Festival osamělých písničkářů
23. 4. 19:00 00 POSLECHOVÝ VEČER / Jiří Černý: Ro(c)
kování  
24. 4. 20:00 KONCERT / Jan Burian
25. 4. 16:00 DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Sváťovo dividlo: 
O broučkovi
25. 4. 20:00 KONCERT / E-Mausy, MCH Band
27. 4. 20:00 KONCERT / Richter & syn, Michal Kořán
28. 4. 15:00 DĚTSKÉ PŘEDSTAVENÍ / Bilbo compagnie: 
Kvak a Žbluňk
28. 4. sobota 20:00 BESEDA / Milenky múz: Mucha
Nikolu Muchovou bude zpovídat kulturní teoretička 
a hudebnice Pavla Jonssonová.
30. 4. 20:00 KONCERT / Aran Epochal, Caudal (D)

VÝSTAVA
5. 4.–30. 4. František Bukeš: Malby a jiné… Průřez 
jeho dosavadní tvorbou. 

11. 4. Děti na internetu (diskuze pro rodiče)
18. 4. Cestovatelský klub (Laos, Kambodža)
25. 4.  Přešívárna
5. 4. 15.00–17.00 Pletařský kroužek pro dospělé. Vede 
Kateřina Ratajová.
19. 4. 16.00– 18.00 Čtenářský kroužek. Čtení a diskuse 
nad zajímavými knihami, vede Anna Hradilková.

KLUB SENIORŮ 
Volný klub pro setkávání, kávu, hraní karet a stolních 
her, v rámci klubu seniorů běží také různé kurzy.
Všechny aktivity v rámci klubu seniorů probíhají 
zdarma.

KLUB (NEJEN) PRO RODIČE S DĚTMI 
Dvorek – každé úterý a čtvrtek od 9.30-12.30 pod ve-
dením lektorek. Zpěvy, divadlo pro nejmenší, tanečky 
a komunitní oběd. Hlaste se předem lektorce Ole 
Závadové na telefon: 732 788 774.  
Volná herna – v pondělí, ve středu a v pátek mezi 
9.30-12.30. Velká hrací místnost, hračky pro děti, wi-fi. 
Registrace předem není nutná.
Všechny aktivity v rámci klubu (nejen) pro rodiče 
s dětmi probíhají zdarma.

INZERCE

Hledám menší byt do 14 tisíc nebo větší do 20 
tisíc jen pro 2 osoby – pár. Ideálně na 2 roky 
a více, lodžie výhodou, ale nemusí být, centrum 
do 30 min. Zařízení na dohodě. RK nevolat. 
Děkuji. 777 615 730

Malování, lakování, zednické práce, 
štukování, stěrky a sádrokarton, sezonní 
sleva 10 %. Volejte 603 432 476.
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KULTURNÍ PROGRAMY

KVÍZ
POZNÁTE, CO JE NA OBRÁZKU?
Odpověď zasílejte do 20. dubna 2018 
na adresu radnice a obálku označte nápisem 
KVÍZ.  Vítěz obdrží zajímavou publikaci poštou. 

FRESH SENIOR KLUB 
Villa Pellé, Pelléova 10, Praha 6, www.villapelle.
cz. Písecká Brána K Brusce 5, Praha 6, www.
piseckabrana.cz. Informace, příhlášky, rezer-
vace: út–pá 10:00–14:00 na tel. č. 224 326 180 
nebo na info@porteos.cz. Pořádá spolek PORTE 
za finanční podpory MČ Praha 6.
Pravidelné kurzy Fresh senior ve Villa Pellé.
 
Výtvarný kurz s ak. mal. Miladou Gabrielovou 
(úterý 10:00–12:00 a 12:00–14:00)
Kondiční a rehabilitační cvičení 
(středa 10:00–11:00)
Anglická konverzace 
(středa 10:00–11:00, 11:05–12:05 a 12:10–13:10)
Francouzská konverzace 
(čtvrtek 9:30–11:00 a 11:05–12:35)
Taj–ji (čtvrtek 10:00–11:00)
Cvičení pro pevný střed těla 
(čtvrtek 11:05–12:05)

3. 4. v  16.00 Písecká brána / Specifika výživy 
seniorů. Pozornost bude věnována konkrétním 
výživovým doporučením pro seniory. 
10. 4. v 16.00 Villa Pellé / Knihy vážně, nevážně 
s Vratislavem Ebrem. Povídání se spisovatelem 
a bývalým knihkupcem Vratislavem Ebrem.
17. 4. v  16.00 Villa Pellé / Rozhlasové příběhy 
s Tomášem Černým – rozhlasová cenzura.
24. 4. v 16.00 Písecká brána / Portugalsko s Ja-
nem Burianem – beseda.

Správná odpověď  z minulého čísla  zněla:  
PARK HADOVKA – SOCHA „CESTA“ 
Výhercem publikace je Ing. Milada Vítková

KOMUNITNÍ SENIORSKÉ 
CENTRUM ŠLEJNICKÁ
Komunitní seniorské centrum Pečovatelská 
služba Prahy 6. Informace získáte na: Irena Si-
meonová, tel.: 736 489 330, 
e-mail: ksec@pecovatelskasluzbap6.com.

Pondělí 2. 4. Cvičení na židlích pro zdravá 
záda 
14,00–15,00 I. skupina
15,00–16,00 II. skupina
16,00–17,00 III. skupina

INZERCE

Úterý 3. 4. Výtvarný ateliér 
13,00–15,30 „Stromeček štěstí“

Úterý 3. 4. Stop zapomínání
14,00–15,30 Paměťová cvičení II. skupina

Středa 4. 4.
9,00–10,30 Angličtina 

Čtvrtek 5. 4. „Pějme píseň dokola, až nás 
jaro zavolá“
14,30–15,30 Jan Vízner a Helena Krupová

Pondělí 9. 4. Harmonizační cvičení 
14,00–15,00 I. skupina
15,00–16,00 II. skupina
16,00–17,00 III. skupina

Úterý 10. 4. Kurz PC 
13,30–14,15 I skupina–začátečníci
14,15–15,00 II. skupina–mírně pokročilé
15,00–15,45 III. skupina–pokročilí

Úterý 10. 4. Stop zapomínání
14,00–15,30 Paměťová cvičení I. skupina

Středa 11. 4.
9,00–10,30 Angličtina 

Čtvrtek 12. 4. „Každý den radost s Josefem 
Bekem“
14,30–16,00 Pořad slova a hudby k 100. vý-
ročí narození herce a operetního zpěváka.

Pondělí 16. 4. Cvičení na židlích na podporu 
stability
14,00–15,00 I. skupina
15,00–16,00 II. skupina
16,00–17,00 III. skupina

Úterý 17. 4. Výtvarný ateliér 
13,00–15,30 „Stromeček štěstí“

Úterý 17. 4. Stop zapomínání
14,00–15,30 Paměťová cvičení 

Středa 18.4.
9,00–10,30 Angličtina 

Čtvrtek 19. 4. „Některé pražské kavárny“
14,00–16,00 Procházka po významných 
pražských kavárnách, místech politických 
diskuzí, setkávání umělců a každodenního 
života. Sraz: boční fasáda Masarykova nádraží 
v Havlíčkově ulici.

Pondělí 23. 4. Cvičení s theraband gumou 
14,00–15,00 I. skupina
15,00–16,00 II. skupina
16,00–17,00 III. skupina

Úterý 24. 4. Kurz PC 
13,30–14,15 I. skupina–začátečníci
14,15–15,00 II. skupina–mírně pokročilí
15,00–15,45 III. skupina  - pokročilí

Úterý 24. 4. Stop zapomínání 
14,00–15,30 Paměťová cvičení I. skupina

Středa 25. 4.
9,00–10,30 Angličtina 

Čtvrtek 26. 4. „Nutriční výživa“
14,30–15,30 Přednáška.

Pondělí 30. 4. Cvičení na židlích pro zdravá 
záda 
14,00–15,00 I. skupina
15,00–16,00 II. skupina
16,00–17,00 III. skupina
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NEDOSTALI JSTE ŠESTKU DO SCHRÁNKY? NAPIŠTE NÁM NA SESTKA@PRAHA6.CZ

ZASTUPITELSKÝ KLUB TOP 09:  
Předseda: Ing. Jaromír Vaculík, tel. 602 492 692, 
jvaculik@praha6.cz., místopředseda: Ing. Mi le na 
Hanušová, tel. 737 209 713, mhanusova@praha6.
cz., místopředseda: Jiří Růžička, tel. 602 176 922, 
jruzicka@praha6.cz. 

ZASTUPITELSKÝ KLUB ANO:  
Předseda: Ing. Roman Mejstřík, 
rmejstrik@praha6.cz, 603 418 940; 778 543 832, 
radní: Zdeněk Hořánek, zhoranek@praha6.cz, 
602 336 140. Schůzka je možná po  domluvě. 

ZASTUPITELSKÝ KLUB STAN:   
Předseda: Ing. Mgr. Libor Bezděk, 775 870 642,  
bezdek@ddmpraha.cz, zástupce starosty: Mgr. Jan 
Lacina, jlacina@praha6.cz, tel.: 220 189 170, člen-
ky/členové: MUDr. Iveta Borská, iborska@praha6.
cz, Ing. Mgr. Oldřich Kužílek, kuzilek@otevrete.cz, 
MgA. Petr Prokop, petar@vosto5.cz.

ZASTUPITELÉ KDU-ČSL
Mgr. Jan Bartůšek, jan-bartusek@seznam.cz, 
MUDr. Marián Hošek, marian.hosek@seznam.cz, 
tel.: 603 169 266.

ZASTUPITELSKÝ KLUB ODS:  
Předseda: Ing. Jiří Lála, e-mail: jlala@praha6.
cz, místopředseda: Ing. Marie Kubíková, tel.: 
724 174 006, e-mail: marie_kubikova@seznam.
cz, ZASTUPITELÉ: Ing. Bc. Simona Nesvadbová, 
Ph.D., e-mail: snesvadbova@seznam.cz, Ing. Marie 
Pojerová, e-mail: mpojerova@praha6.cz, Ondřej 
Matěj Hrubeš, tel: 734 354 178, e-mail: omhrubes@
praha6.cz,  Mgr. Jakub Stárek, tel.: 603 715 271, 
e-mail: jstarek@praha6.cz. 

ZASTUPITELSKÝ KLUB STRANY ZELENÝCH: 
Předseda:  Mgr. Petr Píša, tel: 603 114 577, e-mail: 
pisap@seznam.cz, místopředseda: Ing. Vladimír 
Šraier, MBA, tel: 602 276 999,  e-mail: vladimir.
sraier@zeleni.cz. Zastupitelé: Mgr. Pavla Ducháčko-

vá Chotková, tel: 608 260 230, e-mail: pduchacko-
vachotkova@seznam.cz; Mgr. Jan Sládek, Ph.D.,  
tel: 775 999 689, e-mail: sladek.jan@gmail.com
MUDr. Antonín Nechvátal,  tel: 774 077 650, e-mail: 
anechvatal@email.cz, Mgr. Karolína Brabcová, tel: 
731 321 737, e-mail: karolina.brabcova@zeleni.cz. 

ZASTUPITELSKÝ KLUB ČSSD
Setkání se zastupiteli ČSSD (Miloš Balabán, 
René Pekárek, Štěpán Stupčuk, Lucie Válová) lze 
dohodnout na obvodním sekretariátu ČSSD v Pra-
ze 6, Bělohorské tř. č. 76; tel. čísla: 220 510 887, 
602 459 163, případně e-mail: ovv.praha6@cssd.cz, 
nebo je kontaktovat na www.praha6.cz.

ZASTUPITELSKÝ KLUB KSČM
Setkání občanů lze dohodnout v sekretariátu v Zi-
kově ulici č. 21, tel: 224 324 168 nebo 224 325 877; 
nebo přímo se zastupiteli: PhDr. Helena Briardová 
tel. 723 607 243, Ing. Jiří Dolejš tel. 775 733 171(asi-
stent), JUDr. Ivan Hrůza tel. 296 814 111.  

INZERCE

!! Odvoz starého nábytku na skládku. 
Stěhování všeho druhu. Vyklízení sklepů, 
bytů, pozůstalostí atd. Naložíme a odve-
zeme cokoliv. Vše za rozumnou cenu. 
Volejte: 773 484 056

Potřebujete vyklidit a nevíte jak na to? 
Vyklízíme a odvážíme z těchto míst: půdy, 
byty, sklepy, dvorky, zahrádky, ATD. Lev-
ně. INFORMACE NA TEL.: 702 410 965. 
Sedm dní v týdnu.

PRONAJÍMEJTE BEZ RIZIKA! Pro manažery firem s  rodinami 
hledáme pěkné byty v Praze. Garantujeme bezproblémový prů-
běh nájmu. BEZ PROVIZE! T: 605 993 268.

ANTIK BAZAR APOLLON
Bělohorská 8, Praha 6, stanice tram. 

Malovanka / otevřeno po–pá 10–13 14–16 h
VÝKUP KAŽDÝ DEN 

www.antiqua-apollon.cz,
www.antikpraha.cz/antiqua-apollon

Vykoupíme různé PAMÁTKY NA STARÉ 
ČASY i poškozené. Zejména máme zájem 
o dečky, přehozy, hračky–vláčky, panenky, 

auta, stavebnice, hry, reklamní cedule, pohledy, 
mince, vyznamenání, medaile, šavle, dýky, 

nože, vzduchovky, staré zbraně, brnění, 
gramofony, radia, telefony, mikroskopy, léčebné 

el. přístroje, foto aparáty, kompasy, globusy, 
Čtyřlístek, obrazy, grafiku, hodiny, lampy, 
lustry, sochy–porcelán, kov, sádra, dřevo, 

šperky–české granáty, zlaté, stříbrné, bižuterii, 
vánoční ozdoby,  pracovnu, psací stůl

Zavolejte, rádi přijedeme i pro málo věcí.
Kontakty: tel. 777 100 898

e-mail: sahula.martin@post.cz

POSILOVNA, SAUNA, SOLARIUM,
AEROBIC, PILATES, YOGA, ZUMBA
CARDIO, FUNKČNÍ, KRUHOVÝ TR.

PŘIJĎTE K NÁM – LÉTO SE BLÍŽÍ
DO KONDICE S NAŠIMI   

VÝHODNÝMI PERMANENTKAMI
KOULOVA 15, PRAHA – 6, DEJVICE
V  ZAHRADĚ HOTELU INTERNATIONAL

HAPPY HOURS, PO – PÁ,  12 – 14 HOD.  

TEL: 296 537 838
WWW: FITNESS-PODBABA.CZ

FITNESS - PODBABA



INZERCE


